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ОБЩИНСКИ СЪВЕТ  ЯБЛАНИЦА 

 

ПРОТОКОЛ № 10 

 

         Днес 30.07.2024г. от 14.00 часа се проведе редовно заседание на Общински съвет  

Ябланица. 

         Присъстват 11 общински съветници. Със заявление за отсъствие по здравословни 

причини - г-н Милен Миленов-общ.съветник. С телефонно обаждане за закъснение – г-н 

Янислав Костов. 

         Присъстват и: г-н Найден Найденов-кмет на общината, г-жа Цонка Василева-зам.-кмет, 

г-н Ивелин Йошев-секретар, г-жа Ваня Иванова-директор Дирекция „СА“, г-жа Иванка 

Христова-гл.счетоводител, г-жа Людмила Стоянова-началник отдел УТР, г-жа Величка 

Минчева-ст.експ. БТРЗ, г-жа Светла Симеонова-ст.експ. ОСЕ, г-н Калин Кънчев-кмет с. 

Брестница, г-жа Невена Давидкова-кмет с. Батулци,  г-жа Мая Петкова-кмет с. Орешене, г-

жа Николинка Чобанова-кмет с. Малък извор, г-жа Цецка Цакова-кметски наместник с. 

Дъбравата. 

         Присъстват граждани. 

         Заседанието откри и ръководи г-н Румен Гаврилов-председател на Общински съвет.  

         Г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – поясни, че съгласно чл. 27, ал. 2 от ЗМСМА и 

чл.73, ал.1 от Правилника за организацията и дейността на ОбС, неговите комисии и 

взаимодействието му с ОбА, за мандат 2023-2027 заседанието на Общински съвет е  законно 

и представи проекта за днeвен ред. Преди да даде думата за мнения и предложения по така 

представения проект за дневен ред, уведоми, общинските съветници, че в установения в чл. 

66, ал. 2 от Правилник срок кметът на общината е входирал в деловодството две 

предложения, които са получили своевременно на електронната си поща, относно:  

         1. Одобряване на план-сметка за организация и провеждане на общоградски празник 

“Илинден“ на 02.08.2024г. 

         2. Обявяване на част от имоти-публична общинска собственост в частна общинска 

собственост и извършване на дарение на части от поземлени имоти-общинска собственост. 

         Г-н Гаврилов-председател ОбС – даде думата на кмета на Община Ябланица в 

качеството му на вносител, за да обоснове причината, която налага разглеждането на тези 

две предложения от Общински съвет в извънреден порядък. 

         Г-н Найден Найденов-кмет на общината – поясни, че предложението, относно 

обявяване на част от имоти-публична общинска собственост в частна общинска собственост 

и извършване на дарение на части от поземлени имоти-общинска собственост касае имот, 

който трябва да се придаде към Пожарна служба Ябланица. Това са бивши, стари гробища, 

които са в съседство с имота на Пожарната, като целта е участието за финансиране с проект 

по Европейски фонд. Другото предложение е свързано с празника на 02.08.2024г. – 

„Илинден“, за който трябва да бъде одобрена план-сметка, касаеща неговото провеждане. 

Това налага спешното внасяне на тези две предложения. 

         Г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – предложи на основание чл. 66, ал. 2, 3 и 4 от 

Правилника за организацията и дейността на Общински съвет, тези две  предложения  на 

кмета на общината да  влязат в проекта за дневен ред на днешното заседание като нови т. 

2.18 и т. 2.19. Той предложи входираните три жалби от граждани да бъдат разгледани в т. 3 

от проекта за дневен ред на днешното заседание на Общински съвет Ябланица. Даде думата 

за предложения за изменение и допълнение на така представения проект за дневен ред. 

          Г-н Иван Георгиев-общ.съветник – предложи към предложението на кмета на 

общината, относно одобряване на план-сметка за организация и провеждане на общоградски 

празник “Илинден“ на 02.08.2024г. да бъде разгледан и въпросът, касаещ поставянето на 

бариера на малкия паркинг, част от централния площад в гр. Ябланица. 
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         Тъй като от страна на присъстващите в залата общински съветници други предложения 

нямаше, г-н Румен Гаврилов-председател ОбС уточни, че преминават към процедура 

«Гласуване» за включване в проекта за дневен ред предложението от кмета на общината с вх. 

№ 09-284/26.07.2024г., относно ,,Одобряване на план-сметка за организация и провеждане на 

общоградски празник “Илинден“ на 02.08.2024г.“ заедно с направеното от страна на г-н Иван 

Георгиев-общ.съветник допълнение към предложението – за поставянето на бариера на 

малкия паркинг, част от централния площад в гр. Ябланица, като нова т. 2.18. 

 

         Общ брой на общинските съветници: 10  /десет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 
         „За” – 10 общински съветници;  

         „Против” – няма; 

         „Въздържали се” – няма. 

         Предложението от Кмета на Общината с направеното допълнение от страна на г-н Иван 

Георгиев-общ.съветник влиза в проекта за дневен ред като т. 1.18. 

 

         Г-н Симо Иванов-общ.съветник е извън залата по време на обявената процедура 

«Гласуване». 

 

         Процедура «Гласуване» за включване в проекта за дневен ред на предложението на 

кмета на общината с вх. № 09-288/29.07.2024г., относно ,,Обявяване на част от имоти-

публична общинска собственост в частна общинска собственост и извършване на дарение на 

части от поземлени имоти-общинска собственост“, като нова т. 2.19. 

 

         Общ брой на общинските съветници: 10  /десет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 
         „За” – 10 общински съветници;  

         „Против” – няма; 

         „Въздържали се” – няма. 

         Предложението от Кмета на Общината влиза в проекта за дневен ред като т. 2.19. 

 

        Г-н Симо Иванов-общ.съветник е в залата, но не участва в обявената процедура 

«Гласуване». 

 

         Процедура «Гласуване» за включване в проекта за дневен ред на жалби с вх. № 09-

285/29.07.2024г., вх. № 09-286/29.07.2024г., вх. № 09-287/29.07.2024г., които да бъдат 

разгледани в т. 3 от проекта за дневен ред. 

 

         Общ брой на общинските съветници: 11  /единадесет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 
         „За” – 11 общински съветници;  

         „Против” – няма; 

         „Въздържали се” – няма. 

         Жалбите влизат за разглеждане в т. 3 от проекта за дневен ред. 

 

        Г-н Румен Гаврилов-председател ОбС - обяви, че се преминава към процедура 

«Гласуване» за приемане на така формирания проект за дневен ред. 

 

         Общински съвет прие да работи по следния  

 

Дневен ред 

         1. Предложения от Председател Общински съвет: 
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             1.1. Приемане на отчет за дейността на Общински съвет – Ябланица и неговите 

комисии за периода 01.01.2024г. – 30.06.2024г. 

             2.2. Приемане на отчет за изразходвани средства за командировки от Председател 

Общински съвет Ябланица за периода от 01.04.2024г. до 30.06.2024г.  

         2. Предложения от Кмета на Общината: 

             2.1. Актуализация на поименния списък на обектите за капиталови разходи за 2024г. 

             2.2. Закупуване на шредер за поддържане на площи за обществено ползване. 

             2.3. Предварително съгласие по чл. 25, ал. 5 от ЗСПЗЗ за учредяване на право на 

преминаване по чл. 192, ал. 3 от Закона за устройство на територията (ЗУТ) през имоти 

общинска собственост с идентификатори 87014.84.7 и 87014.84.8 за осигуряване на достъп 

до имот с идентификатор 87014.84.531, находящ се в мест. „Дървена кошара“ по 

Кадастралната карта и кадастралните регистри на гр. Ябланица. 

             2.4. Учредяване на еднократно право на прокарване на съоръжение на техническата 

инфраструктура през имот – общинска собственост, находящ се в гр. Ябланица. 

             2.5. Учредяване на еднократно право на прокарване на съоръжение на техническата 

инфраструктура през имот – общинска собственост, находящ се в мах. „Нановица“, гр. 

Ябланица. 

             2.6. Учредяване на еднократно право на прокарване на съоръжение на техническата 

инфраструктура през имоти – общинска собственост, находящи се в с. Орешене, общ. 

Ябланица. 

             2.7. Информация за всички настоящи проекти, проекти в действие, проекти в 

устойчивост, както и бъдещи такива, включително усвоения размер средства от програмите 

на Европейските фондове, за периода от 01.04.2024г. до 30.06.2024г. 

             2.8. Разширение на гробищен парк: Процедура за разрешение за изработване на 

проект за изменение на ПУП-ПРЗ /подробен устройствен план-план за регулация и 

застрояване/ за УПИ І с отреждане „За парк“, кв. 57, УПИ VІІІ-314 с отреждане „За 

озеленяване“, кв. 40, както и нереализирана улица при О.Т. 135-136-137-138-139-140-244-97 

по ПУП на с. Батулци, община Ябланица. 

             2.9. Процедура за разрешение за изработване на проект за ПУП-ПРЗ /подробен 

устройствен план-план за регулация и застрояване/ за поземлен имот с идент. 31098.90.5, 

мест. „Стопански двор-площадка 1“, с. Златна Панега, общ. Ябланица. 

             2.10. Процедура за разрешение за изработване на проект за ПУП-ПРЗ /подробен 

устройствен план-план за регулация и застрояване/ в обхват на поземлен имот с идент. 

87014.89.55 по одобрената Кадастрална карта на мест. „Вековци“, гр. Ябланица, общ. 

Ябланица, обл. Ловеч. 

            2.11. Процедура за разрешение за изработване на проект за ПУП-ПРЗ /подробен 

устройствен план-план за регулация и застрояване/ в обхват на поземлен имот с идент. 

87014.65.548, мест. „Пеловска ливада“, землището на гр. Ябланица, общ. Ябланица, област 

Ловеч, с цел обособяване на три нови УПИ с отреждане „За жилищно строителство“, 

жилищна устройствена зона с малка височина. 

            2.12. Информация за събираемостта на приходите с местен характер – данъци, такси: 

„пазар“, „тротоарно право“, „административни и технически услуги“, дължими вземания, 

включително предприети конкретни мерки за повишаване на събираемостта на приходите от 

01.01.2024г. – 30.06.2024г. 

            2.13. Отчет за събираемостта на наемните вноски от предоставено под наем общинско 

имущество към 30.06.2024г. 

            2.14. Отчет за извършените дейности и извършените разходи по сметосъбиране, 

сметоизвозване и поддържане на териториите за обществено ползване в община Ябланица за 

периода 01.01.2024г. – 30.06.2024г. 

            2.15. Упълномощаване на представителя на Община Ябланица в извънредно 

неприсъствено заседание на Общото събрание на Асоциация по ВиК на обосебна територия, 

обслужвана от „ВиК“ АД-гр. Ловеч и определяне позицията и мандата по предоставеното 
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предложение за решение, по отделните точки от дневния ред на събранието, насрочено за 

15.08.2024г. 

            2.16. Отчет за изпълнението на актовете на Общинския съвет за периода от 

01.01.2024г. до 30.06.2024г. 

            2.17. Отчет за извършените командировъчни разходи от кмета на Община Ябланица 

за периода 01.01.2024г. – 30.06.2024г. 

            2.18. Одобряване на план-сметка за организация и провеждане на общоградски 

празник “Илинден“ на 02.08.2024г. 

            2. 19. Обявяване на част от имоти-публична общинска собственост в частна общинска 

собственост и извършване на дарение на части от поземлени имоти-общинска собственост. 

         3. Питания, мнения, разни. 

             3.1. Разглеждане на жалби с вх. № 09-285/29.07.2024г., вх. № 09-286/29.07.2024г., вх. 

№ 09-287/29.07.2024г. 

 

         Общ брой на общинските съветници: 11  /единадесет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 
         „За” – 11 общински съветници;  

         „Против” – няма; 

         „Въздържали се” – няма. 

 

 

         По точка 1. Предложения от Председател Общински съвет: 

         По точка 1.1. Приемане на отчет за дейността на Общински съвет – Ябланица и 

неговите комисии за периода 01.01.2024г. – 30.06.2024г. 

         Отношение взе г-н Румен Гаврилов-председател ОбС, който се обърна към общинските 

съветници и присъстващите в залата, и поясни, че съгласно чл. 27, ал. 6 от Закона за 

местното самоуправление и местната администрация и чл. 21, ал. 2 от Правилника за 

организацията и дейността на Общински съвет Ябланица, неговите комисии и 

взаимодействието му с Общинска администрация,  Председателя на Общински съвет изготвя 

и внася за разглеждане два пъти годишно отчет за дейността на съвета и на неговите 

комисии, който се разглежда в открито заседание и се разгласява на населението на 

общината по ред, определен в Правилника на ОбС. В изпълнение на цитиранитe основания, 

предложеният отчет е за периода от 01.01.2024 г. до 30.06.2024 г., който е първи за 2024 

година и първи за мандат 2023-2027г. С този отчет се е постарал да обхване цялата работа на 

Общинския съвет през отчетния период. Опитал се е да опише по-важните решения и 

инициативи, допуска и възможността да е пропуснал някои моменти от работа на Общински 

съвет. Извън статистиката, редно е да откроят, че за първи път от много години насам в 

настоящия отчет има графа „Оспорени решения“, взети от Общински съвет Ябланица.      

Оспорени от областния управител и кмета на общината. За информация на присъстващите – 

по първото дело, Административен съд гр. Ловеч на 18.07.2024 г. е излязъл със свое 

Определение №1382, в което се казва, че: Оставя без разглеждане жалба с вх.№ 

410/07.022024г. подадена от Областен управител на област Ловеч, срещу Решение 

№12/21.12.2023г. на Общински съвет Ябланица и прекратява производството по адм. дело 

№77/2024г. по описа на Административен съд гр. Ловеч. Личните му наблюдения и 

възможността за сравнение с други общински съвети му дават основание да сподели мнение, 

че този Общински съвет работи отговорно, натоварено и съпричастно към проблемите на 

общината. Искрено се надява този подход да продължи до края на мандата им. Крайната 

оценка за работата им, разбира се, ще бъде дадена от техните избиратели. Представеният 

отчет е фактологичен по своя характер. И предвид на това, предложи Общински съвет 

Ябланица на основание чл. 27, ал. 6 от ЗМСМА, чл. 21, ал. 2 от Правилника за организацята 

и дейността на Общински съвет Ябланица, неговите комисии и взаимодействието му с 

Общинска администрация да вземе следното решение: Приема представения Отчет за 
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дейността на Общински съвет  Ябланица и неговите комисии за периода 01.01.2024г. – 

30.06.2024г. 

         Тъй като други предложения, мнения и коментари не бяха направени г-н Румен 

Гаврилов-председател ОбС уточни, че преминават към процедура „Гласуване“. 
  

          По т. 1.1. Общински съвет прие 

РЕШЕНИЕ 

 № 110 

гр. Ябланица, 30.07.2024г. 

 

         Относно: Приемане на отчет за дейността на Общински съвет – Ябланица и неговите 

комисии за периода 01.01.2024г. – 30.06.2024г. 

 

         На основание чл. 27, ал. 6 от ЗМСМА, чл. 21, ал. 2 от Правилника за организацята и 

дейността на Общински съвет – Ябланица, неговите комисии и взаимодействието му с 

Общинска администрация. 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ЯБЛАНИЦА 

РЕШИ: 

 

         1. Приема представения отчет за дейността на Общински съвет – Ябланица и неговите 

комисии за периода 01.01.2024г. – 30.06.2024г. 

 

         Общ брой на общинските съветници: 11  /единадесет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 
         „За” – 11 общински съветници;  

         „Против” – няма; 

         „Въздържали се” – няма. 

 

 

         По точка 1.2. Приемане на отчет за изразходвани средства за командировки от 

Председател Общински съвет Ябланица за периода от 01.01.2024г. до 30.06.2024г.  

         Отношение взе г-н Румен Гаврилов-председател ОбС, който представи отчета и даде 

думата за предложения, мнения и коментари. 

 

          Тъй като такива не бяха направени обявена бе процедура „Гласуване“ на основание чл. 

27, ал. 5 от ЗМСМА за приемане на представения отчет за изразходвани средства за 

командировки от Председател Общински съвет Ябланица за периода от 01.01.2024г. до 

30.06.2024г.  

 

          По т. 1.2. Общински съвет прие 

РЕШЕНИЕ 

 № 111 

гр. Ябланица, 30.07.2024г. 

 

         Относно: Приемане на отчет за изразходвани средства за командировки от Председател 

Общински съвет Ябланица за периода от 01.04.2024г. до 30.06.2024г.  

 

         На основание чл. 21, ал. 1, т. 6, т. 23 и ал. 2 от ЗМСМА и чл. 21, ал. 7 от Правилника за 

организацията и дейността на Общински съвет, неговите комисии и взаимодействието му с 

Общинска администрация. 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ЯБЛАНИЦА 

РЕШИ: 
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         1. Приема представения отчет за изразходвани средства за командировки от 

Председател Общински съвет Ябланица за периода от 01.04.2024г. до 30.06.2024г.  

 

         Общ брой на общинските съветници: 11  /единадесет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 
         „За” – 11 общински съветници – Велизар Николаев, Драгомир Марков, Иван 

Иванов, Иван Николов, Иван Георгиев, Любен Василев, Мариян Иванов, Полина 

Иванова, Румен Гаврилов, Симо Иванов, Стефан Пастирков;  

         „Против” – няма; 

         „Въздържали се” – няма. 

 

 

         По точка 2. Предложения от Кмета на Общината. 

         По точка 2.1. Актуализация на поименния списък на обектите за капиталови разходи за 

2024г. 

         Отношение взеха: 

         Г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – представи точката и даде думата на 

председателя на ПК „Бюджет и финанси, общинска собственост, инвестиционна политика, 

европейски и национални програми и проекти, търговия, услуги и заетост”. 

         Г-н Иван Георгиева-председател ПК – представи предложението за решение на 

постоянната комисия. 

         Г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – отбеляза, че към предложението на кмета на 

общината за актуализация на поименния списък има прикрепени допълнителни искания 

както от страна на кметовете, така и от страна на председатели на читалища на територията 

на общината. 

         Г-жа Невена Давидкова-кмет с. Батулци – изрази надежда, общинските съветници да 

гласуват „За“ тези средства да бъдат отпуснати, макар че и тези 3000лв. са крайно 

недостатъчни. Няма да коментира лошото състояние на кметствата, което са заварили, но  

поне нещо малко да направят за селата си с тези 3000лв., така, че нека съветниците гласуват 

с „За“. 

         Г-жа Иванка Христова-гл.счетоводител – поясни, че на заседанието на постоянната 

комисия са се разбрали всеки един от кметовете да се срещне с нея и да проверят с каква 

наличност разполагат към шестмесечието. Само един кмет е проявил интерес как е с 

бюджета си и какво е изпълнението му към 30.06.2024г. Подчерта, че кметствата имат пари и 

отбеляза, че това е текущ ремонт, а не капиталов разход. Трябва да се прави разлика, защото 

едното няма нищо общо с другото. 

         Г-н Иван Георгиев-общ.съветник – уточни, че действително се прие това решение, но 

тези средства ще се отпускат на кметовете след като се установи, че те са си изчерпали 

средствата по бюджет и има наличие на „крайна необходимост“. Трябва да се знае от всички 

кметове, че това не са допълнителни средства към наличността по бюджетите им. Там където 

наличността не е изразходвана, тези средства не влизат в употреба. Така ще се запише и в 

текста на решение при „установена крайна необходимост“. 

 

         Тъй като други предложения, мнения и коментари не бяха направени г-н Румен 

Гаврилов-председател ОбС обяви, че се преминава към процедура „Гласуване“ на основание 

чл. 27, ал. 5 от ЗМСМА за приемане предложението за решение на ПК „Бюджет и финанси, 

общинска собственост, инвестиционна политика, европейски и национални програми и 

проекти, търговия, услуги и заетост”, което подкрепя и допълва предложението за решение 

представено от кмета на общината.  

 

         По т. 2.1. Общински съвет прие 



 7 

 

РЕШЕНИЕ 

 № 112 

гр. Ябланица, 30.07.2024г. 

 

         Относно: Актуализация на поименния списък на обектите за капиталови разходи за 

2024г. 

 

         На основание чл. 21, ал. 1, т. 6 и ал. 2 от ЗМСМА, чл.124, ал. 2 и ал. 3, чл. 127, ал. 1 от 

Закона за публичните финанси, Писмо ФО-47/10.07.2024г. на Министерство на финансите. 

 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ЯБЛАНИЦА 

РЕШИ: 

 

         1. Актуализира поименния списък на обектите за капиталови разходи за 2024г., 

съгласно Приложение 1-А, на стойност 1 618 674 лв. 

 

         2. Възлага на Кмета на Община Ябланица, на основание чл. 21, ал. 1, т. 6 от ЗМСМА, 

чл. 95 от Закона за публичните финанси, т. 2 и т. 19.3. от Решение № 46/19.02.2024г. 

потвърдено с Решение № 50/14.03.2024г. на Общински съвет при необходимост, изразена с 

нарочно писмо-заявка, във връзка с недостатъчна наличност по бюджета на съответното 

Кметство и Кметско наместничество, от страна на кметовете на кметства и кметските 

наместници на територията на общината, за извършване на неотложни ремонтни дейности на 

общински пътища, на улична мрежа и сгради – публична общинска собственост, да бъдат 

отпускани средства в размер на 3000 /три хиляди/ лв. разпределени от резерва по бюджета на 

община Ябланица за 2024г. за непредвидени и неотложни разходи.   

 

         Общ брой на общинските съветници: 10  /десет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 
         „За” – 10 общински съветници – Велизар Николаев, Драгомир Марков, Иван 

Иванов, Иван Николов, Иван Георгиев, Любен Василев, Мариян Иванов, Полина 

Иванова, Румен Гаврилов, Стефан Пастирков;  

         „Против” – няма; 

         „Въздържали се” – няма. 

 

         Г-н Симо Иванов-общ.съветник е извън залата по време на обявената процедура 

„Гласуване“. 

 

 

         По точка 2.2. Закупуване на шредер за поддържане на площи за обществено ползване. 

         Отношение взеха: 

         Г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – представи точката и даде думата на  

председателя на ПК „Бюджет и финанси, общинска собственост, инвестиционна политика, 

европейски и национални програми и проекти, търговия, услуги и заетост“. 

         Г-н Иван Георгиев-председател ПК – представи предложението за решение на 

постоянната комисия. 

 

         Тъй като други предложения, мнения и коментари не бяха направени г-н Румен 

Гаврилов-председател ОбС обяви, че се преминава към процедура „Гласуване“ на основание 

чл. 27, ал. 5 от ЗМСМА за приемане на представеното предложение за решение от кмета на 

общината подкрепено от ПК „Бюджет и финанси, общинска собственост, инвестиционна 

политика, европейски и национални програми, и проекти, търговия, услуги и заетост“. 
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         По т. 2.2. Общински съвет прие 

РЕШЕНИЕ 

 № 113 

гр. Ябланица, 30.07.2024г. 

 

         Относно: Закупуване на шредер за поддържане на площи за обществено ползване. 

 

         На основание ч. 21, ал. 1, т. 6 от ЗМСМА, чл. 95, чл.124, ал. 2 от Закона за публичните 

финанси във връзка с чл. 46, ал. 3 от ПМС 13/29.01.2024г. и чл. 55 от Закона за държавния 

бюджета на РБългария за 2024г., чл. 34 от Наредба  № 3 за условията и реда за съставяне на 

тригодишна бюджетна прогноза за местните дейности и за съставяне, обсъждане, приемане, 

изпълнение и отчитане на общинския бюджет на община Ябланица, т. 2 и т. 19.3. от Решение 

№ 46/19.02.2024г. потвърдено с Решение № 50/14.03.2024г. на Общински съвет –Ябланица. 

 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ЯБЛАНИЦА 

РЕШИ: 

 

         1. Дава съгласие за нуждите на Община Ябланица да бъде закупена прикачена 

инвентарна техника за трактор, а именно шредер, на стойност до 16 218,00 (шестнадесет 

хиляди двеста и осемнадесет) лв. с вкл. ДДС. 

         Необходимите средства в размер на 16 218,00 (шестнадесет хиляди двеста и 

осемнадесет) лв. с вкл. ДДС да бъдат разпределени от §00-98 „Резерв за непредвидени и 

неотложни разходи“ по бюджета на Община Ябланица за 2024г. 

 

         Общ брой на общинските съветници: 11  /единадесет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 
         „За” – 11 общински съветници – Велизар Николаев, Драгомир Марков, Иван 

Иванов, Иван Николов, Иван Георгиев, Любен Василев, Мариян Иванов, Полина 

Иванова, Румен Гаврилов, Симо Иванов, Стефан Пастирков;  

         „Против” – няма; 

         „Въздържали се” – няма. 

 

 

         По точка 2.3. Предварително съгласие по чл. 25, ал. 5 от ЗСПЗЗ за учредяване на право 

на преминаване по чл. 192, ал. 3 от Закона за устройство на територията (ЗУТ) през имоти 

общинска собственост с идентификатори 87014.84.7 и 87014.84.8 за осигуряване на достъп 

до имот с идентификатор 87014.84.531, находящ се в мест. „Дървена кошара“ по 

Кадастралната карта и кадастралните регистри на гр. Ябланица. 

         Отношение взеха: 

         Г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – представи точката и даде думата на  

председателя на ПК „Бюджет и финанси, общинска собственост, инвестиционна политика, 

европейски и национални програми и проекти, търговия, услуги и заетост“. 

         Г-н Иван Георгиев-председател ПК – представи предложението за решение на 

постоянната комисия. 

 

         Тъй като други предложения, мнения и коментари не бяха направени г-н Румен 

Гаврилов-председател ОбС обяви, че се преминава към процедура „Гласуване“ на основание 

чл. 27, ал. 5 от ЗМСМА за приемане на представеното предложение за решение от кмета на 

общината подкрепено от ПК „Бюджет и финанси, общинска собственост, инвестиционна 

политика, европейски и национални програми, и проекти, търговия, услуги и заетост“. 
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          По т. 2.3. Общински съвет прие 

РЕШЕНИЕ 

 № 114 

гр. Ябланица, 30.07.2024г. 

 

         Относно: Предварително съгласие по чл. 25, ал. 5 от ЗСПЗЗ за учредяване на право на 

преминаване по чл. 192, ал. 3 от Закона за устройство на територията (ЗУТ) през имоти 

общинска собственост с идентификатори 87014.84.7 и 87014.84.8 за осигуряване на достъп 

до имот с идентификатор 87014.84.531, находящ се в мест. „Дървена кошара“ по 

Кадастралната карта и кадастралните регистри на гр. Ябланица. 

 

          На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 и ал. 2 от ЗМСМА, чл. 7, ал. 2 от Закона за общинската 

собственост (ЗОС), чл. 25, ал. 5 във връзка с чл. 25, ал. 1, ал. 3, т. 1 и ал. 4 от Закона за 

собствеността и ползването на земеделските земи (ЗСПЗЗ), чл. 192, ал. 3 във връзка с 192, ал. 

5 от Закона за устройство на територията (ЗУТ). 

 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ЯБЛАНИЦА 

РЕШИ: 

 

         1. Дава предварително съгласие Община Ябланица да учреди законен поземлен 

сервитут по реда на чл. 192, ал. 3 във връзка с чл. 192, ал. 5 от Закона за устройство на 

територията – възможност за уредяване право на преминаване през следните служещи имоти 

– общинска собственост: 

          - 69 кв.м. от поземлен имот с идент. 87014.84.7, находящ се в мест. „Дървена кошара“ 

гр. Ябланица, вид на територията „земеделска“, начин на трайно ползване „пасище“, с обща 

площ от 2653 кв.м., актуван с АПОС № 6304/08.07.2024г.; 

          - 60 кв.м. от поземлен имот с идент. 87014.84.8, находящ се в мест. „Дървена кошара“ 

гр. Ябланица, вид на територията „земеделска“, начин на трайно ползване „пасище“, с обща 

площ от5301кв.м., актуван с АПОС № 6305/08.07.2024г. 

         За осигуряване на достъп до поземлен имот с идент. 87014.84.531, находящ се в мест. 

„Дървена кошара“ гр. Ябланица, общ. Ябланица, обл. Ловеч. 

          Предварителното съгласие важи за срок от три години, считано от влизане в сила на 

решението. 

 

         2. Възлага на Кмета на Община Ябланица да извърши всички действия за  

законосъобразното изпълнение на настоящото решение. 

 

         Общ брой на общинските съветници: 11  /единадесет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 
         „За” – 11 общински съветници – Велизар Николаев, Драгомир Марков, Иван 

Иванов, Иван Николов, Иван Георгиев, Любен Василев, Мариян Иванов, Полина 

Иванова, Румен Гаврилов, Симо Иванов, Стефан Пастирков;  

         „Против” –  няма; 

         „Въздържали се” – няма. 

 

 

          По точка 2.4. Учредяване на еднократно право на прокарване на съоръжение на 

техническата инфраструктура през имот – общинска собственост, находящ се в гр. Ябланица. 

         Отношение взеха: 

         Г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – представи точката и даде думата на  

председателя на ПК „Бюджет и финанси, общинска собственост, инвестиционна политика, 

европейски и национални програми и проекти, търговия, услуги и заетост“. 
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         Г-н Иван Георгиев-председател ПК – представи предложението за решение на 

постоянната комисия. 

 

         Обявена процедура „Гласуване“ на основание чл. 27, ал. 5 от ЗМСМА за приемане на 

представеното предложение за решение от кмета на общината подкрепено от ПК „Бюджет и 

финанси, общинска собственост, инвестиционна политика, европейски и национални 

програми и проекти, търговия, услуги и заетост“. 

 

          По т. 2.4. Общински съвет прие 

РЕШЕНИЕ 

 № 115 

гр. Ябланица, 30.07.2024г. 

 

         Относно: Учредяване на еднократно право на прокарване на съоръжение на 

техническата инфраструктура през имот – общинска собственост, находящ се в гр. Ябланица. 

 

          На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, чл. 193, ал. 4 и ал. 5 от Закона за устройство 

на територията, чл. 67, ал. 2 от Закона за енергетиката. 

 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ЯБЛАНИЦА 

РЕШИ: 

 

         1. Дава съгласие да бъде учредено безвъзмездно право на прокарване на съоръжение на 

техническата инфраструктура, а именно „разполагане на нов кабел НН 1кV изтеглен в нова 

тръбна мрежа“ с дължина 37 м., съгласно одобрено трасе през общински имот с идент. 

87014.701.3020, надохящ се в гр. Ябланица, общ. Ябланица. 

 

          2. Титулярът на учреденото с настоящото решение право на прокарване носи 

отговорност за спазване разпоредбата на чл. 193, ал. 5 от Закона за устройство на 

територията, а именно – да не се влошават условията за застрояване на поземления имот, да 

не се възпрепятства установения начин на трайно ползване на имота и да не се засягат 

разрешени строежи или съществуващи сгради в него, както и пълно възстановяване на 

нарушената площ по дължината на трасето след неговото изпълнение.  

 

         3. Възлага на Кмета на Община Ябланица да издаде заповед по реда на чл. 193 от 

Закона за устройство на територията (ЗУТ). 

 

         Общ брой на общинските съветници: 11  /единадесет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 
         „За” – 11 общински съветници – Велизар Николаев, Драгомир Марков, Иван 

Иванов, Иван Николов, Иван Георгиев, Любен Василев, Мариян Иванов, Полина 

Иванова, Румен Гаврилов, Симо Иванов, Стефан Пастирков;  

         „Против” –  няма; 

         „Въздържали се” – няма. 

 

 

         По точка 2.5. Учредяване на еднократно право на прокарване на съоръжение на 

техническата инфраструктура през имот – общинска собственост, находящ се в мах. 

„Нановица“, гр. Ябланица. 

         Отношение взеха: 
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         Г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – представи точката и и даде думата на  

председателя на ПК „Бюджет и финанси, общинска собственост, инвестиционна политика, 

европейски и национални програми и проекти, търговия, услуги и заетост“. 

         Г-н Иван Георгиев-председател ПК – представи предложението за решение на 

постоянната комисия. 

 

         Г-н Янислав Костов-общ.съветник се включи в заседанието на Общински съвет. 

 

         Обявена процедура „Гласуване“ на основание чл. 27, ал. 5 от ЗМСМА за приемане на 

предложената за решение от кмета на общината подкрепено от ПК „Бюджет и финанси, 

общинска собственост, инвестиционна политика, европейски и национални програми и 

проекти, търговия, услуги и заетост“. 

 

          По т. 2.5. Общински съвет прие 

РЕШЕНИЕ 

 № 116 

гр. Ябланица, 30.07.2024г. 

 

         Относно: Учредяване на еднократно право на прокарване на съоръжение на 

техническата инфраструктура през имот – общинска собственост, находящ се в мах. 

„Нановица“, гр. Ябланица. 

 

         На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, чл. 193, ал. 4, ал. 5 и ал. 8, чл. 210, ал. 1 от 

Закона за устройство на територията.  

 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ЯБЛАНИЦА 

РЕШИ: 

 

         1. Дава съгласие да бъде учредено възмездно право на прокарване на съоръжение на 

техническата инфраструктура, а именно „сградно водопроводно отклонение  към 

същестуваща жилищна сграда, намираща с в поземлен имот с идент. 87014.709.183“ с 

дължина 8 м., съгласно одобрено трасе през общински имот с идент. 87014.709.164, по 

Кадастралната карта и кадастралните регистри на гр. Ябланица, общ. Ябланица, „Строителен 

полигон“, мах. „Нановица“. 

 

          2. Да бъде изготвена експертна пазарна оценка от лицензиран оценител на засегната 

площ общинска собственост, предмет на исканото право на прокарване, за сметка на 

възложителя Маргарита Добрева Аврамова. 

 

          3. Титулярът на учреденото с настоящото решение право на прокарване носи 

отговорност за спазване разпоредбата на чл. 193, ал. 5 от Закона за устройство на 

територията, а именно – да не се влошават условията за застрояване на поземления имот, да 

не се възпрепятства установения начин на трайно ползване на имота и да не се засягат 

разрешени строежи или съществуващи сгради в него. 

 

         4. Възлага на Кмета на Община Ябланица да издаде заповед по реда на чл. 193 от 

Закона за устройство на територията (ЗУТ). 

 

         Общ брой на общинските съветници: 11  /единадесет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 
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         „За” – 11 общински съветници – Велизар Николаев, Драгомир Марков, Иван 

Иванов, Иван Николов, Иван Георгиев, Любен Василев, Мариян Иванов, Полина 

Иванова, Румен Гаврилов, Стефан Пастирков, Янислав Костов;  

         „Против” –  няма; 

         „Въздържали се” – няма. 

 

         г-н Симо Иванов-общ.съветник е извън залата по време на обявената процедура 

„Гласуване“. 

 

 

         По точка 2.6. Учредяване на еднократно право на прокарване на съоръжение на 

техническата инфраструктура през имоти – общинска собственост, находящи се в с. 

Орешене, общ. Ябланица. 

         Отношение взеха: 

         Г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – представи точката и даде думата на  

председателя на ПК „Бюджет и финанси, общинска собственост, инвестиционна политика, 

европейски и национални програми и проекти, търговия, услуги и заетост“. 

         Г-н Иван Георгиев-председател ПК – представи предложението за решение на 

постоянната комисия. 

 

         Тъй като други предложения, мнения и коментари не бяха направени г-н Румен 

Гаврилов-председател ОбС обяви, че се преминава към процедура „Гласуване“ на основание 

чл. 27, ал. 5 от ЗМСМА за приемане на представеното предложение за решение от кмета на 

общината подкрепено от ПК „Бюджет и финанси, общинска собственост, инвестиционна 

политика, европейски и национални програми, и проекти, търговия, услуги и заетост“. 

 

          По т. 2.6. Общински съвет прие 

РЕШЕНИЕ 

 № 117 

гр. Ябланица, 30.07.2024г. 

 

         Относно: Учредяване на еднократно право на прокарване на съоръжение на 

техническата инфраструктура през имоти – общинска собственост, находящи се в с. 

Орешене, общ. Ябланица. 

 

         На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, чл. 193, ал. 4, ал. 5 и ал. 8, чл. 210, ал. 1 от 

Закона за устройство на територията. 

 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ЯБЛАНИЦА 

РЕШИ: 

 

         1. Дава съгласие да бъде учредено възмездно право на прокарване на съоръжение на 

техническата инфраструктура, а именно „разполагане на нов кабел 20кV и БКТП тип БМ 

S3000 0,4/20кV 1х1000кVА за присъединяване на „Фотоволтаична инсталация за 

производство на ел. енергия от възобновяеми източници с обща инсталирана мощност до  

1МW“ с дължина 338,955м., съгласно одобрено трасе през общински имоти, както следва: 

ПИ 53730.700.5347, ПИ 53730.700.5366, ПИ 53730.700.5363, ПИ 53730.700.5362, ПИ 

53730.700.7361, ПИ 53730.700.5349 Кадастралната карта и кадастралните регистри на с. 

Орешене, общ. Ябланица. 
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          2. Да бъде изготвена експертна пазарна оценка от лицензиран оценител на засегната 

площ общинска собственост, предмет на исканото право на прокарване, за сметка на 

възложителя „Грийн Енерджи Инвестмънт 4“ ЕООД гр. Ловеч. 

 

          3. Титулярът на учреденото с настоящото решение право на прокарване носи 

отговорност за спазване разпоредбата на чл. 193, ал. 5 от Закона за устройство на 

територията, а именно – да не се влошават условията за застрояване на поземления имот, да 

не се възпрепятства установения начин на трайно ползване на имота и да не се засягат 

разрешени строежи или съществуващи сгради в него. 

 

         4. Възлага на Кмета на Община Ябланица да издаде заповед по реда на чл. 193 от 

Закона за устройство на територията (ЗУТ), след съгласуване на проект с „ВиК“ АД гр. 

Ловеч – ПП Ябланица.  

 

         Общ брой на общинските съветници: 12  /дванадесет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 
         „За” – 12 общински съветници – Велизар Николаев, Драгомир Марков, Иван 

Иванов, Иван Николов, Иван Георгиев, Любен Василев, Мариян Иванов, Полина 

Иванова, Румен Гаврилов, Симо Иванов, Стефан Пастирков, Янислав Костов;  

         „Против” –  няма; 

         „Въздържали се” – няма. 

 

 

         По точка 2.7. Информация за всички настоящи проекти, проекти в действие, проекти в 

устойчивост, както и бъдещи такива, включително усвоения размер средства от програмите 

на Европейските фондове, за периода от 01.04.2024г. до 30.06.2024г. 

         Отношение взеха: 

         Г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – представи точката и даде думата на  

председателя на ПК „Бюджет и финанси, общинска собственост, инвестиционна политика, 

европейски и национални програми и проекти, търговия, услуги и заетост“. 

         Г-н Иван Георгиев-председател ПК – представи предложението за решение на 

постоянната комисия. Поясни, че тази информация се разглежда през определен период от 

време и обхваща всички проекти, които са финансирани по различни европейски и 

национални програми, друго външно финансиране и т.н. 

 

         Обявена процедура „Гласуване“ за приемане на представената информация от кмета на 

общината подкрепена от ПК „Бюджет и финанси, общинска собственост, инвестиционна 

политика, европейски и национални програми, и проекти, търговия, услуги и заетост“. 

 

          По т. 2.7. Общински съвет прие 

РЕШЕНИЕ 

 № 118 

гр. Ябланица, 30.07.2024г. 

 

         Относно: Информация за всички настоящи проекти, проекти в действие, проекти в 

устойчивост, както и бъдещи такива, включително усвоения размер средства от програмите 

на Европейските фондове, за периода от 01.04.2024г. до 30.06.2024г. 

 

          На основание чл. 21, ал. 1, т. 24 и ал. 2 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация. 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ЯБЛАНИЦА 

РЕШИ: 
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         1. Приема представената Информация за всички настоящи проекти, проекти в действие, 

проекти в устойчивост, както и бъдещи такива, включително усвоения размер средства от 

програмите на Европейските фондове за периода от 01.04.2024г. - 30.06.2024г. 

 

         Общ брой на общинските съветници: 12  /дванадесет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 
         „За” – 12 общински съветници;  

         „Против” –  няма; 

         „Въздържали се” – няма. 

 

 

         По точка 2.8. Разширение на гробищен парк: Процедура за разрешение за изработване 

на проект за изменение на ПУП-ПРЗ /подробен устройствен план-план за регулация и 

застрояване/ за УПИ І с отреждане „За парк“, кв. 57, УПИ VІІІ-314 с отреждане „За 

озеленяване“, кв. 40, както и нереализирана улица при О.Т. 135-136-137-138-139-140-244-97 

по ПУП на с. Батулци, община Ябланица. 

         Отношение взеха: 

         Г-н Румен Гаврилов-председател ОбС - представи точката и поясни, че това 

предложение е разгледано от ПК „Териториално развитие, инфраструктура и 

благоустрояване, селско и горско стопанство, транспорт, екология“, но тъй като нейният 

председател, г-н Любен Василев, е отсъствал от самото заседание на комисията, ще даде 

думата на г-н Иван Георгиев – член на постоянната комисия, за да представи предложението 

за решение, което комисията предлага, както по тази точка, така и по останалите, по които 

постоянната комисия по ТСУ е излязла със становище. 

         Г-н Иван Георгиев-член на ПК – представи предложението за решение на ПК 

„Териториално развитие, инфраструктура и благоустрояване, селско и горско стопанство, 

транспорт, екология“. 

         Г-жа Невена Давидкова-кмет с. Батулци – отбеляза, че разширението трябва да се 

случи. 

 

         Тъй като други предложения, мнения и коментари не бяха направени г-н Румен 

Гаврилов-председател ОбС обяви, че се преминава към процедура „Гласуване“ на основание 

чл. 27, ал. 5 от ЗМСМА за приемане на представеното предложение за решение от кмета на 

общината подкрепено от ПК „Териториално развитие, инфраструктура и благоустрояване, 

селско и горско стопанство, транспорт, екология“. 

 

         По т. 2.8. Общински съвет прие 

РЕШЕНИЕ 

 № 119 

гр. Ябланица, 30.07.2024г. 

 

         Относно: Разширение на гробищен парк: Процедура за разрешение за изработване на 

проект за изменение на ПУП-ПРЗ /подробен устройствен план-план за регулация и 

застрояване/ за УПИ І с отреждане „За парк“, кв. 57, УПИ VІІІ-314 с отреждане „За 

озеленяване“, кв. 40, както и нереализирана улица при О.Т. 135-136-137-138-139-140-244-97 

по ПУП на с. Батулци, община Ябланица. 

 

        На основание чл. 21, ал. 1, т. 11 и ал. 2 от ЗМСМА, чл. 134, ал. 1, т. 1 и ал.2, т. 2 и т. 6, 

чл. 110, ал. 1, т. 1 във връзка с чл. 61, ал. 3 от ЗУТ, и  чл. 124а и чл. 125 от същия закон, чл. 

30, ал. 2 от Наредба № 7 за правила и нормативи за устройство на отделните видове 

територии и устройствени зони. 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ЯБЛАНИЦА 
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РЕШИ: 

         1. Разрешава изработване на проект за изменение на подробен устройствен план – план 

за регулация и застрояване /ПИПУП-ПРЗ/ за УПИ І с отреждане „За парк“, кв. 57, УПИ VІІІ-

314 с отреждане „За озеленяване“, кв. 40, както и нереализирана улица при О.Т. 135-136-137-

138-139-140-244-97 по ПУП на с. Батулци, община Ябланица, област Ловеч, с цел 

разширение на гробищен парк – с. Батулци, община Ябланица. 

 

         2. Възлага на Кмета на Община Ябланица изпълнението на всички действия за 

правилното и законосъобразно процедиране и влизане в сила на решението. 

 

         Общ брой на общинските съветници: 12  /дванадесет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 
         „За” – 12 общински съветници – Велизар Николаев, Драгомир Марков, Иван 

Иванов, Иван Николов, Иван Георгиев, Любен Василев, Мариян Иванов, Полина 

Иванов, Румен Гаврилов, Симо Иванов, Стефан Пастирков, Янислав Костов;  

         „Против” –  няма; 

         „Въздържали се” – няма. 

 

 

         По точка 2.9. Процедура за разрешение за изработване на проект за ПУП-ПРЗ 

/подробен устройствен план-план за регулация и застрояване/ за поземлен имот с идент. 

31098.90.5, мест. „Стопански двор-площадка 1“, с. Златна Панега, общ. Ябланица. 

         Отношение взеха: 

         Г-н Румен Гаврилов-председател ОбС - представи точката и даде думата на г-н Иван 

Георгиев – член на ПК „Териториално развитие, инфраструктура и благоустрояване, селско и 

горско стопанство, транспорт, екология“. 

         Г-н Иван Георгиев-член на ПК – представи предложението за решение на ПК 

„Териториално развитие, инфраструктура и благоустрояване, селско и горско стопанство, 

транспорт, екология“. 

 

         Тъй като други предложения, мнения и коментари не бяха направени г-н Румен 

Гаврилов-председател ОбС обяви, че се преминава към процедура „Гласуване“ за приемане 

на представеното от кмета на общината предложение за решение, подкрепено от ПК 

„Териториално развитие, инфраструктура и благоустрояване, селско и горско стопанство, 

транспорт, екология“. 
 

          По т. 2.9. Общински съвет прие 

РЕШЕНИЕ 

 № 120 

гр. Ябланица, 30.07.2024г. 

 

         Относно: Процедура за разрешение за изработване на проект за ПУП-ПРЗ /подробен 

устройствен план-план за регулация и застрояване/ за поземлен имот с идент. 31098.90.5, 

мест. „Стопански двор-площадка 1“, с. Златна Панега, общ. Ябланица. 

 

          На основание чл. 21, ал. 1, т. 11 и ал. 2 от ЗМСМА, чл. 108, ал. 1, чл. 110, ал. 1, чл. 112, 

ал. 1, чл. 134, ал. 2, т. 6, чл. 124а, ал. 1 и ал. 5 от Закона за устройство на територията (ЗУТ). 

 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ЯБЛАНИЦА 

РЕШИ: 
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          1. Разрешава изработване на проект за подробен устройствен план – план за регулация 

и застрояване /ПУП-ПРЗ/, в обхвата на поземлен имот с идент. 31098.90.5, мест. „Стопански 

двор-площадка 1“, с. Златна Панега, община Ябланица, с цел обособяване на два нови УПИ: 

УПИ ІІІ-90.5 с отреждане „За производствени и складови дейности“ и УПИ ІV-90.5 с 

отреждане „За производствени и складови дейности“. 

 

         2. Възлага на Кмета на Община Ябланица изпълнението на всички действия за 

правилното и законосъобразно процедиране и влизане в сила на решението. 

 

         Общ брой на общинските съветници: 12  /дванадесет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 
         „За” – 12 общински съветници – Велизар Николаев, Драгомир Марков, Иван 

Иванов, Иван Николов, Иван Георгиев, Любен Василев, Мариян Иванов, Полина 

Иванов, Румен Гаврилов, Симо Иванов, Стефан Пастирков, Янислав Костов;  

         „Против” –  няма; 

         „Въздържали се” – няма. 

 

 

         По точка 2.10. Процедура за разрешение за изработване на проект за ПУП-ПРЗ 

/подробен устройствен план-план за регулация и застрояване/ в обхват на поземлен имот с 

идент. 87014.89.55 по одобрената Кадастрална карта на мест. „Вековци“, гр. Ябланица, общ. 

Ябланица, обл. Ловеч. 

         Отношение взеха: 

         Г-н Румен Гаврилов-председател ОбС - представи точката и даде думата на г-н Иван 

Георгиев – член на ПК „Териториално развитие, инфраструктура и благоустрояване, селско и 

горско стопанство, транспорт, екология“. 

         Г-н Иван Георгиев-член на ПК – представи предложението за решение на ПК 

„Териториално развитие, инфраструктура и благоустрояване, селско и горско стопанство, 

транспорт, екология“. 

         Г-н Симо Иванов-общ.съветник – отбеляза, че става въпрос за имоти, които са 

отдалечени от населените места. В случая този имот се намира на 800-900м. от с. Дъбравата, 

като там няма път, няма електричество, няма и вода. Най-близкият водопровод, от който този 

имот може да се захрани с вода е на около 800-900м. Така, че когато се взима решение даден 

имот да влезе в плана на някое населено място, изрази мнение че по същия начин ще е и с 

имота в мест. „Пеловска ливада“, трябва да се има предвид и това – дали ще могат да 

удовлетворят желанията на хората, които един ден ще започнат да строят. Това са 

изпълнителни инвестиции, с една част от, които Общината ще трябва да се нагърби и да ги 

направи. Конкретно за това населено място, ходил е три пъти, до този имот, няма път, няма 

ток, няма вода. Ще стане така, че в един момент тези хора, ще си построят жилище и ще 

започна да пускат жалби, като тези, които сега получават, тъй като този имот се намира на 

място по-високо от помпената станция, която е на другия баир и по-никакъв начин не може 

да бъде захранено. Изрази предположение, че ще започнат да пускат жалби и след това ще 

бъдат виновни и общинските съветници, и Общината. Ще се наложи да бъде направена нова 

помпена станция, която да качва вода до този имот. Предложи занапред добре да се оглеждат 

нещата, защото Общината се поставя в една много интересна ситуация. 

         Г-н Любен Василев-общ.съветник – уточни, че имотът се намира в мест. „Девеття 

дола“, Ябланица, а не в с. Дъбравата. 

         Г-н Иван Георгиев-общ.съветник – поясни, че това което казва Симо Иванов е 

правилно, но в момента общинските съветници ще вземат решение за отпочване на 

процедура по разработване на ПУП-а. Следващата стъпка е този ПУП да бъде разгледан на 

ОЕСУТ и там е моментът, в който Общината да предупреди собственика, че макар и да му 

дава право да си преотреди терена, че може да си построи къща, не означава, че Общината 
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има ангажимент да му прокара всички главни инфраструктури. Не знае къде се намира 

имотът, но едно трябва да е ясно. Ако имотът се намира в очертанията на дадено населено 

място е едно, но ако е извън очертанията, всеки един имот, без значение дали е земеделски 

или не има осигурено право на преминаване. От там насетне обаче по отношение на електро 

и ВиК, Симо Иванов е прав, от комисията по ОЕСУТ следва да уведомят собственика, че 

одобрявайки ПУП-а по никакъв начин не му се гарантира прокарването на електро и ВиК от 

страна на Общината. Общината не е задължена да го направи, без значение, кой е. 

Собственикът на имота ако иска и точка на Драгойца може да си сложи, но Общината няма 

ангажименти. На този етап се дава решение за преотреждане на имота. 

         г-н Любен Василев-общ.съветник – изрази мнение, че общинските съветници са тук, за 

да работят за хората и трябва да мислят в насока как те да бъдат улеснени. Идват хора, които 

искат да си закупят имот без значение къде е – в Шумака, в Долно, в Горно Шумнене няма 

значение. Изрази учудването си от факта, че имотът, се намира на главен път, в мест. 

„Девеття дола“, от ляво има имот, отдясно има имот, има изградена електро-мрежа, а няма 

как да бъде водоснабден и т.н.?! 

         г-жа Цонка Василева-зам.-кмет – поясни, че техническото задание, което е разработено 

по чл. 125 от ЗУТ съдържа в себе си, в т. 4, в която са описани задължителните части, които 

трябва да ги има към проекта и които се изискват. Това са схема за електро, схема за ВиК и 

останалите схеми, които са необходими за съгласуване на проекта. Всичко това се прави на 

база законовите изисквания за разработване на един ПУП. Уточни, че ако тези условия не са 

изпълнени ПУП-а няма как да бъде изпълнен. 

 

         Тъй като други предложения, мнения и коментари не бяха направени г-н Румен 

Гаврилов-председател ОбС обяви, че се преминава към процедура „Гласуване“ за приемане 

на представеното предложение за решение от кмета на общината подкрепено от ПК 

„Териториално развитие, инфраструктура и благоустрояване, селско и горско стопанство, 

транспорт, екология“. 

 

         По т. 2.10. Общински съвет прие 

РЕШЕНИЕ 

 № 121 

гр. Ябланица, 30.07.2024г. 

 

         Относно: Процедура за разрешение за изработване на проект за ПУП-ПРЗ /подробен 

устройствен план-план за регулация и застрояване/ в обхват на поземлен имот с идент. 

87014.89.55 по одобрената Кадастрална карта на мест. „Вековци“, гр. Ябланица, общ. 

Ябланица, обл. Ловеч. 

 

         На основание чл. 21, ал. 1, т. 11 и ал. 2 от ЗМСМА, чл. 110, ал. 1, т. 1, чл. 124а, ал. 1 и 

ал. 5 от Закона за устройство на територията (ЗУТ). 

 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ЯБЛАНИЦА 

РЕШИ: 

 

         1. Разрешава изработване на проект за подробен устройствен план – план за регулация 

и застрояване /ПУП-ПРЗ/, в обхвата на поземлен имот с идент. 87014.89.55 по одобрената 

кадастрална карта на мест. „Вековци“, гр. Ябланица, община Ябланица, област Ловеч, с цел 

обособяване на нов УПИ с ново отреждане „За жилищно строителство“, жилищна 

устройствена зона с преобладаващо застрояване с малка височина, Жм, последваща 

процедура за промяна предназначението на земеделска земя за неземеделски нужди и 

бъдещо изграждане на еднофамилна жилищна сграда. 
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         2. Възлага на Кмета на Община Ябланица изпълнението на всички действия за 

правилното и законосъобразно процедиране и влизане в сила на решението. 

 

         Общ брой на общинските съветници: 12  /дванадесет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 
         „За” – 11 общински съветници – Велизар Николаев, Драгомир Марков, Иван 

Иванов, Иван Николов, Иван Георгиев, Любен Василев, Мариян Иванов, Полина 

Иванова, Румен Гаврилов, Стефан Пастирков, Янислав Костов;  

         „Против” –  няма; 

         „Въздържали се” – 1 общински съветник – Симо Иванов. 

 

 

          По точка 2.11. Процедура за разрешение за изработване на проект за ПУП-ПРЗ 

/подробен устройствен план-план за регулация и застрояване/ в обхват на поземлен имот с 

идент. 87014.65.548, мест. „Пеловска ливада“, землището на гр. Ябланица, общ. Ябланица, 

област Ловеч, с цел обособяване на три нови УПИ с отреждане „За жилищно строителство“, 

жилищна устройствена зона с малка височина. 

         Отношение взеха: 

         Г-н Румен Гаврилов-председател ОбС - представи точката и даде думата на г-н Иван 

Георгиев – член на ПК „Териториално развитие, инфраструктура и благоустрояване, селско и 

горско стопанство, транспорт, екология“. 

         Г-н Иван Георгиев-член на ПК – представи предложението за решение на ПК 

„Териториално развитие, инфраструктура и благоустрояване, селско и горско стопанство, 

транспорт, екология“. 

         Г-н Велизар Николаев-общ.съветник – попита по така представеното предложение 

може ли да се съди, че в имота ще бъдат поставени слънчеви панели 

         Г-жа Цонка Василева-зам.-кмет – отговори, че предложението е за преотреждане на 

имота „за жилищни нужди“ и след като начина на преотреждане е този няма как да бъдат 

поставяни слънчеви панели в него. 

 

        Тъй като други мнения и коментари не бяха направени г-н Румен Гаврилов-председател 

ОбС обяви, че се преминава към процедура „Гласуване“ на основание чл. 27, ал. 5 от 

ЗМСМА за приемане на представеното предложение за решение от кмета на общината 

подкрепено от ПК „Териториално развитие, инфраструктура и благоустрояване, селско и 

горско стопанство, транспорт, екология“. 

 

         По т. 2.11. Общински съвет прие 

РЕШЕНИЕ 

 № 122 

гр. Ябланица, 30.07.2024г. 

 

         Относно: Процедура за разрешение за изработване на проект за ПУП-ПРЗ /подробен 

устройствен план-план за регулация и застрояване/ в обхват на поземлен имот с идент. 

87014.65.548, мест. „Пеловска ливада“, землището на гр. Ябланица, общ. Ябланица, област 

Ловеч, с цел обособяване на три нови УПИ с отреждане „За жилищно строителство“, 

жилищна устройствена зона с малка височина. 

 

          На основание чл. 21, ал. 1, т. 11 и ал. 2 от ЗМСМА, чл. 110, ал. 1, т. 1, чл. 124а, ал. 1 и 

ал. 5 от Закона за устройство на територията (ЗУТ). 

 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ЯБЛАНИЦА 

РЕШИ: 
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         1. Разрешава изработването на проект за подробен устройствен план-план за регулация 

и застрояване /ПУП-ПРЗ/ в обхват на поземлен имот с идент. 87014.65.548, мест. „Пеловска 

ливада“, землище на гр. Ябланица, община Ябланица, област Ловеч, с цел обособяване на 

три нови УПИ с отреждане „За жилищно строителство“, жилищна устройствена зона с малка 

височина, Жм. 

 

         2. Възлага на Кмета на Община Ябланица изпълнението на всички действия за 

правилното и законосъобразно процедиране и влизане в сила на решенията. 

 

         Общ брой на общинските съветници: 12  /дванадесет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 
         „За” – 11 общински съветници – Велизар Николаев, Драгомир Марков, Иван 

Иванов, Иван Николов, Иван Георгиев, Любен Василев, Мариян Иванов, Полина 

Иванов, Румен Гаврилов, Стефан Пастирков, Янислав Костов;  

         „Против” –  няма; 

         „Въздържали се” – 1 общински съветник – Симо Иванов. 

 

 

         По точка 2.12. Информация за събираемостта на приходите с местен характер – 

данъци, такси: „пазар“, „тротоарно право“, „административни и технически услуги“, 

дължими вземания, включително предприети конкретни мерки за повишаване на 

събираемостта на приходите от 01.01.2024г. – 30.06.2024г. 

         Отношение взеха: 

         Г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – представи точката и даде думата на 

председателя на ПК „Бюджет и финанси, общинска собственост, инвестиционна политика, 

европейски и национални програми и проекти, търговия, услуги и заетост”. 

         Г-н Иван Георгиева-председател ПК – представи предложението за решение на 

постоянната комисия, като поясни, че информацията с включените в нея събирания на 

приходите до 30.06.2024г. е подробно обсъдена на заседанието, включително и какви са 

очакваните такива до края на годината. 

 

         Обявена процедура „Гласуване“ за приемане на представената информация от кмета на 

общината подкрепена от ПК „Бюджет и финанси, общинска собственост, инвестиционна 

политика, европейски и национални програми, и проекти, търговия, услуги и заетост“. 

 

         По т. 2.12. Общински съвет прие 

РЕШЕНИЕ 

 № 123 

гр. Ябланица, 30.07.2024г. 

 

         Относно: Информация за събираемостта на приходите с местен характер – данъци, 

такси: „пазар“, „тротоарно право“, „административни и технически услуги“, дължими 

вземания, включително предприети конкретни мерки за повишаване на събираемостта на 

приходите от 01.01.2024г. – 30.06.2024г. 

 

          На основание чл. 21, ал. 1, т. 6, т. 7 и ал. 2 от ЗМСМА. 

 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ЯБЛАНИЦА 

РЕШИ: 
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         1. Приема представената информация за събираемостта на приходите с местен характер 

– данъци, такси “пазар“, „тротоарно право“, „административни и технически услуги“, 

дължими вземания, включително предприети конкретни мерки за повишаване на 

събираемостта на приходите от 01.01.2024г. – 30.06.2024г. 

 

         Общ брой на общинските съветници: 12  /дванадесет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 
         „За” – 12 общински съветници – Велизар Николаев, Драгомир Марков, Иван 

Иванов, Иван Николов, Иван Георгиев, Любен Василев, Мариян Иванов, Полина 

Иванов, Румен Гаврилов, Симо Иванов, Стефан Пастирков, Янислав Костов;  

         „Против” –  няма; 

         „Въздържали се” – няма. 

 

 

         По точка 2.13. Отчет за събираемостта на наемните вноски от предоставено под наем 

общинско имущество към 30.06.2024г. 

         Отношение взеха: 

         Г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – представи точката и даде думата на 

председателя на ПК „Бюджет и финанси, общинска собственост, инвестиционна политика, 

европейски и национални програми и проекти, търговия, услуги и заетост”. 

         Г-н Иван Георгиева-председател ПК – представи предложението за решение на 

постоянната комисия. Акцентира вниманието върху отправената препоръка от страна на 

комисията и поясни, че тя е изпълнена и исканата допълнителна информация е представена, 

от страна на Администрацията. 

 

        Обявена процедура „Гласуване“ за приемане на представената информация от кмета на 

общината подкрепена от ПК „Бюджет и финанси, общинска собственост, инвестиционна 

политика, европейски и национални програми, и проекти, търговия, услуги и заетост“. 

 

         По т. 2.13. Общински съвет прие 

РЕШЕНИЕ 

 № 124 

гр. Ябланица, 30.07.2024г. 

 

         Относно: Отчет за събираемостта на наемните вноски от предоставено под наем 

общинско имущество към 30.06.2024г. 

 

          На основание чл. 21, ал. 1, т. 6, т. 8, т. 23 и ал. 2 от ЗМСМА. 

 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ЯБЛАНИЦА 

РЕШИ: 

 

         1. Приема представения Отчет за събираемостта на наемните вноски от предоставено 

под наем общинско имущество към 30.06.2024г. 

 

         Общ брой на общинските съветници: 12  /дванадесет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 
         „За” – 12 общински съветници – Велизар Николаев, Драгомир Марков, Иван 

Иванов, Иван Николов, Иван Георгиев, Любен Василев, Мариян Иванов, Полина 

Иванов, Румен Гаврилов, Симо Иванов, Стефан Пастирков, Янислав Костов;  

         „Против” –  няма; 

         „Въздържали се” – няма. 
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         По точка 2.14. Отчет за извършените дейности и извършените разходи по 

сметосъбиране, сметоизвозване и поддържане на териториите за обществено ползване в 

община Ябланица за периода 01.01.2024г. – 30.06.2024г. 

         Отношение взеха: 

         Г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – представи точката и даде думата на 

председателя на ПК „Бюджет и финанси, общинска собственост, инвестиционна политика, 

европейски и национални програми и проекти, търговия, услуги и заетост”. 

         Г-н Иван Георгиева-председател ПК – представи предложението за решение на 

постоянната комисия. Отбеляза, че на заседанието бяха изслушани и кметовете по населени 

места, като доста остро беше поставен въпроса за начина на предоставяне на кофите за 

битови отпадъци там където е необходимо, включително и тяхната подмяна. Обсъден е и 

въпроса с отчисленията по чл. 60 и чл. 64 от Закона за управление на отпадъците и разходите 

към Регионалното депо. 

 

         Обявена процедура „Гласуване“ за приемане на представената информация от кмета на 

общината подкрепена от ПК „Бюджет и финанси, общинска собственост, инвестиционна 

политика, европейски и национални програми, и проекти, търговия, услуги и заетост“. 

 

         По т. 2.14. Общински съвет прие 

РЕШЕНИЕ 

 № 125 

гр. Ябланица, 30.07.2024г. 

 

         Относно: Отчет за извършените дейности и извършените разходи по сметосъбиране, 

сметоизвозване и поддържане на териториите за обществено ползване в община Ябланица за 

периода 01.01.2024г. – 30.06.2024г. 

 

          На основание чл. 21, ал. 1, т. 6, т. 7 и т. 23 от ЗМСМА във връзка с чл. 66, ал. 1 от 

Закона за местните данъци и такси и Решение № 15/21.12.2023г. на Общински съвет. 

 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ЯБЛАНИЦА 

РЕШИ: 

 

         1. Приема представения отчет за извършените дейности и извършените разходи по 

сметосъбиране, сметоизвозване и поддържане на териториите за обществено ползване в 

община Ябланица за периода 01.01.2024г. – 30.06.2024г. 

 

         Общ брой на общинските съветници: 12  /дванадесет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 
         „За” – 12 общински съветници – Велизар Николаев, Драгомир Марков, Иван 

Иванов, Иван Николов, Иван Георгиев, Любен Василев, Мариян Иванов, Полина 

Иванов, Румен Гаврилов, Симо Иванов, Стефан Пастирков, Янислав Костов;  

         „Против” –  няма; 

         „Въздържали се” – няма. 

 

 

         По точка 2.15. Упълномощаване на представителя на Община Ябланица в извънредно 

неприсъствено заседание на Общото събрание на Асоциация по ВиК на обособена 

територия, обслужвана от „ВиК“ АД-гр. Ловеч и определяне позицията и мандата по 

предоставеното предложение за решение, по отделните точки от дневния ред на събранието, 

насрочено за 15.08.2024г. 
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         Отношение взе г-н Румен Гаврилов-председател ОбС, който уточни че общинските 

съветници имат пред себе си предложението за решение на кмета на общината. В него са 

посочени както точките от дневния ред на неприсъственото Общо събрание, така и начина, 

по който се изисква да бъде проведено то. 

        Тъй като други мнения и коментари не бяха направени г-н Гаврилов-председател ОбС 

обяви, че се преминава към процедура „Гласуване“ на основание чл. 27, ал. 5 от ЗМСМА за 

приемане на представеното предложение за решение от кмета на общината. 

 

         По т. 2.15. Общински съвет прие 

РЕШЕНИЕ 

 № 126 

гр. Ябланица, 30.07.2024г. 

 

         Относно: Упълномощаване на представителя на Община Ябланица в извънредно 

неприсъствено заседание на Общото събрание на Асоциация по ВиК на обособена 

територия, обслужвана от „ВиК“ АД-гр. Ловеч и определяне позицията и мандата по 

предоставеното предложение за решение, по отделните точки от дневния ред на събранието, 

насрочено за 15.08.2024г. 

 

         На основание чл. 21, ал. 2 от ЗМСМА, чл. 198е, ал. 3 и ал. 5 от Закона за водите. 

 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ЯБЛАНИЦА 

РЕШИ: 

 

         1. Упълномощава инж. Найден Пеев Найденов – кмет на Община Ябланица, да 

представлява общината в извънредното неприсъствено заседание на Общо събрание на 

Асоциация по ВиК Ловеч на обособена територия, обслужвана от „ВиК“ АД-гр. Ловеч. 

         2. Определя Цонка Трифонова Николова-Василева – заместник-кмет на Община 

Ябланица за представител на Общината в извънредното неприсъствено заседание на Общото 

събрание на Асоциацията по ВиК на обособена територия Ловеч, обслужвана от „ВиК“ АД-

гр. Ловеч, при невъзможност на кмета на Община Ябланица да участва в заседанието. 

         3. Дава мандат на представителя на Община Ябланица в извънредното неприсъствено 

заседание на Общо събрание на Асоциацията по ВиК на обособена територия Ловеч, 

обслужвана от „ВиК“ АД-гр. Ловеч, да гласува „ЗА“: 

              3.1. Приемане на решение за препоръчителния размер на вноската на 

държавата в бюджета на Асоциация по ВиК на обособена територия, обслужвана от 

„ВиК” АД – гр. Ловеч за 2025г., съгласно чл. 20, ал. 3 от Правилника за организацията 

и дейността на асоциациите по водоснабдяване и канализация, в размер на 26 000 

/двадесет и шест хиляди/ лева. 
              3.2. Други - при поставяне и разглеждане на допълнителни въпроси, както и 

настъпване на промени в процеса на обсъждане на въпросите от дневния ред, дава право на 

представителя на Община Ябланица при необходимост да изразява становище по 

целесъобразност и в полза на общината, както и да гласува по вътрешно убеждение, 

ръководейки се и защитавайки интересите на Община Ябланица.        

 

         Общ брой на общинските съветници: 12  /дванадесет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 
         „За” – 12 общински съветници – Велизар Николаев, Драгомир Марков, Иван 

Иванов, Иван Николов, Иван Георгиев, Любен Василев, Мариян Иванов, Полина 

Иванов, Румен Гаврилов, Симо Иванов, Стефан Пастирков, Янислав Костов;  

         „Против” –  няма; 

         „Въздържали се” – няма. 
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         По точка 2.16. Отчет за изпълнението на актовете на Общинския съвет за периода от 

01.01.2024г. до 30.06.2024г. 

         Отношение взе г-н Румен Гаврилов-председател ОбС, който представи точката и 

отбеляза, че общинските съветници имат пред себе си отчета, като той е разработен в 

табличен вид, а решенията са посочени, съответно бр. изпълнени и бр. в процес на 

изпълнение. 

         

         Обявена процедура „Гласуване“ за приемане на представеният отчет кмета на 

общината. 

 

         По т. 2.16. Общински съвет прие 

РЕШЕНИЕ 

 № 127 

гр. Ябланица, 30.07.2024г. 

 

         Относно: Отчет за изпълнението на актовете на Общинския съвет за периода от 

01.01.2024г. до 30.06.2024г. 

 

         На основание чл. 21, ал. 1, т. 24 и ал. 2 от ЗМСМА във връзка с чл. 119, ал. 1 от 

Правилника за организацията и дейността на Общински съвет – Ябланица, неговите комисии 

и взаимодействието му с Общинска администрация и чл. 44, ал. 1, т. 7 от ЗМСМА. 

 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ЯБЛАНИЦА 

РЕШИ: 

 

         1. Приема представения Отчет за изпълнението на актовете на Общинския съвет за 

периода от 01.01.2024г. до 30.06.2024г. 

 

         Общ брой на общинските съветници: 12  /дванадесет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 
         „За” – 12 общински съветници;  

         „Против” –  няма; 

         „Въздържали се” – няма. 

 

 

          По точка 2.17. Отчет за извършените командировъчни разходи от кмета на Община 

Ябланица за периода 01.01.2024г. – 30.06.2024г. 

         Отношение взе г-н Румен Гаврилов-председател ОбС, който представи точката. 

 

         Обявена процедура „Гласуване“ на основание чл. 27, ал. 5 от ЗМСМА за приемане на 

представеният от кмета на общината отчет. 

 

         По т. 2.17. Общински съвет прие 

РЕШЕНИЕ 

 № 128 

гр. Ябланица, 30.07.2024г. 

 

         Относно: Отчет за извършените командировъчни разходи от кмета на Община 

Ябланица за периода 01.01.2024г. – 30.06.2024г. 

 

         На основание чл. 21, ал. 1, т. 6 и ал. 2 от ЗМСМА, чл. 8, ал. 4 от Наредбата за 

командировките в страната. 
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ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ЯБЛАНИЦА 

РЕШИ: 

 

         1. Приема представения Отчет за извършените командировъчни разходи от кмета на 

Община Ябланица за периода 01.01.2024г. – 30.06.2024г. 

 

         Общ брой на общинските съветници: 12  /дванадесет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 
         „За” – 12 общински съветници – Велизар Николаев, Драгомир Марков, Иван 

Иванов, Иван Николов, Иван Георгиев, Любен Василев, Мариян Иванов, Полина 

Иванов, Румен Гаврилов, Симо Иванов, Стефан Пастирков, Янислав Костов;  

         „Против” –  няма; 

         „Въздържали се” – няма. 

 

         По точка 2.18. Одобряване на план-сметка за организация и провеждане на 

общоградски празник “Илинден“ на 02.08.2024г. 

         Отношение взеха: 

         Г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – представи точката и припомни, че освен план-

сметката общинските съветници следва да вземат под внимание и допълнително направеното 

предложение от страна на г-н Иван Георгиев-общ.съветник, относно поставянето на бариера 

на малкия паркинг, част от централния площад в гр. Ябланица. 

         Г-н Иван Георгиев-общ.съветник – акцентира вниманието върху план-сметката и 

попита средствата в размер на 400лв. за транспорт какво включват? 

         Г-н Найден Найденов-кмет на общината – поясни, че касае два автобуса, които ще  

извозят хората от центъра на Ябланица до мест. „Окапците“, където традиционно се повежда 

общоградския празник „Илинден“, и обратно. 

         Г-н Иван Георгиев-общ.съветник – насочи вниманието към направеното от негова 

страна предложение за поставянето на бариера на малкия паркинг, част от централния 

площад в гр. Ябланица, като размерът на средствата, които да бъдат разходени по закупуване 

и монтиране на бариерата бъдат до 15 000 /петнадесет хиляди/ лв. без ДДС, като същите се 

разходват от резерва по бюджета на Общината. 

         Г-н Иван Николов-общ.съветник – попита проучено ли е как стои въпроса със събиране 

на таксата за паркиране? 

         Г-н Иван Иванов-общ.съветник – попита бариерата с какъв механизъм ще е? 

         Г-н Иван Георгиев-общ.съветник – отговори, че за улеснение ще е с монети. 

         Г-н Янислав Костов-общ.съветник – попита как ще бъде извършвано таксуването – на 

час или в зависимост от престоя на автомобила на паркинга, ще се начислява съответна 

сума?  

         Г-н Иван Георгиев-общ.съветник – отново отговори, че всичко ще зависи от това каква 

система ще бъде монтирана. 

         Г-н Найден Найденов-кмет на общината – изрази мнение, че за този малък паркинг е 

безсмислено да се прави такава инвестиция. 

         Г-н Любен Василев-общ.съветник – изрази обратното мнение. Според него е добре 

паркингът да бъде ограничен, а не всеки, който е решил да се разходи с колата си до центъра 

на Ябланица и да се среща с приятели да спира там, да заема места, само защото са решили 

да спрат и да си говорят, или пък да се похвалят с новите си автомобили. 

 

        Тъй като други мнения и коментари не бяха направени г-н Гаврилов-председател ОбС 

обяви, че се преминава към процедура „Гласуване“ на основание чл. 27, ал. 5 от ЗМСМА за 

приемане на представеното предложение за решение от кмета на общината и допълнително 

направеното предложение от г-н Иван Георгиев-общ.съветник, като текста за решение се 

обособи в три точки: 
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         1. Одобрява представената план-сметка за организация и провеждане на общоградски 

празник “Илинден“ на 02.08.2024г., в мест. „Окапците“ гр. Ябланица, както следва: 

№ Организационно – техническа подготовка Средства 

1 Курбан /продукти, обработка и човешки ресурс/ 1500,00 

2 Литургия 100,00 

3 Концертна програма 450,00 

4 Транспорт 400,00 

 Общо: 2450,00 

         2. Извършените разходи да се отразят съответните параграфи, дейност 759 – Други 

дейности по културата на общинския бюджет.  

         3. Дава съгласие да бъде поставена бариера на малкия паркинг, част от централния 

площад в гр. Ябланица, като размера на средствата които да бъдат разходени по закупуване и 

монтиране на бариерата бъдат в размер до 15 000 /петнадесет хиляди/ лв. без ДДС, като 

средствата се разходват от §00-98 „Резерв за непредвидени и неотложни разходи“ по 

бюджета на Община Ябланица за 2024г. 

 

 

         По т. 2.18. Общински съвет прие 

РЕШЕНИЕ 

 № 129 

гр. Ябланица, 30.07.2024г. 

 

         Относно: Одобряване на план-сметка за организация и провеждане на общоградски 

празник “Илинден“ на 02.08.2024г. 

 

         На основание чл. 21, ал. 1, т. 6, т. 23 и ал. 2 от ЗМСМА, чл. 95, чл.124, ал. 2 от Закона за 

публичните финанси, т. 2 и т. 19.3. от Решение № 46/19.02.2024г. потвърдено с Решение № 

50/14.03.2024г. на Общински съвет –Ябланица. 

 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ЯБЛАНИЦА 

РЕШИ: 

 

         1. Одобрява представената план-сметка за организация и провеждане на общоградски 

празник “Илинден“ на 02.08.2024г., в мест. „Окапците“ гр. Ябланица, както следва: 

№ Организационно – техническа подготовка Средства 

1 Курбан /продукти, обработка и човешки ресурс/ 1500,00 

2 Литургия 100,00 

3 Концертна програма 450,00 

4 Транспорт 400,00 

 Общо: 2450,00 

 

         2. Извършените разходи да се отразят съответните параграфи, дейност 759 – „Други 

дейности по културата“ на общинския бюджет.  

 

         3. Дава съгласие да бъде поставена бариера на малкия паркинг, част от централния 

площад в гр. Ябланица, като размера на средствата които да бъдат разходени по закупуване и 

монтиране на бариерата бъдат в размер до 15 000 /петнадесет хиляди/ лв. без ДДС, като 

средствата се разходват от §00-98 „Резерв за непредвидени и неотложни разходи“ по 

бюджета на Община Ябланица за 2024г. 

 

         Общ брой на общинските съветници: 12  /дванадесет/ 
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         ГЛАСУВАЛИ: 
         „За” – 12 общински съветници – Велизар Николаев, Драгомир Марков, Иван 

Иванов, Иван Николов, Иван Георгиев, Любен Василев, Мариян Иванов, Полина 

Иванов, Румен Гаврилов, Симо Иванов, Стефан Пастирков, Янислав Костов;  

         „Против” –  няма; 

         „Въздържали се” – няма. 

 

 

         По точка 2.19. Обявяване на част от имоти-публична общинска собственост в частна 

общинска собственост и извършване на дарение на части от поземлени имоти-общинска 

собственост. 

         Отношение взеха: 

         Г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – представи точката и даде думата за мнения и 

предложения по така представеното предложение за решение от кмета на общината. 

         Г-н Симо Иванов-общ.съветник – попита допустимо ли е в едно решение да се извърши 

промяна на статута от публична в частна общинска собственост и да се направи дарение? Не 

трябва ли първо да мине едното решение и след това другото? 

         Г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – поясни, че като технология е възможно, тъй 

като двете процедури ще са в отделни точки в текста на решението. В случая се цели 

спазването на едни срокове, които ако минат РД "ПБЗН"- ЛОВЕЧ ще изпуснат отпуснатите 

европейски средства.  

         Г-н Симо Иванов-общ.съветник – потвърди, че не е против, наясно е, но някой да не се 

сети да оспорва решението. 

         Г-н Румен Гаврилов-предесдател ОбС – отбеляза, че по-важно е да се приемат мотиви 

към решението на Общински съвет, а именно: в Община Ябланица е постъпило заявление с 

вх. № 03-1010 от 23.05.2024г. от МВР - ГД"ПБЗН"- РД"ПБЗН"- ЛОВЕЧ, седалище и адрес на 

управление гр. Ловеч, обл. Ловеч, ул. „Съйко Съев” №31, представлявано от комисар Петър 

Петров, собственик съгласно Акт за публична държавна собственост № 441-МВР от 

16.12.1997г., издаден от Министерство на регионалното развитие и благоустройство на 

Урегулиран поземлен имот (УПИ) VII-за пожарна, кв. 73 по ПУП на гр. Ябланица, 

съставляващ ПИ с идентификатор 87014.701.2115 по кадастралната карта и кадастралния 

регистър (КККР). Подаденото заявление представлява искане за даване съгласие от 

компетентния орган-Общински съвет, за изменение на действащия регулационен план на гр. 

Ябланица, одобрен със Заповед № 422 от 1991 г., изменен със заповеди № 293 от 29.04.1996 

г. и № 570 от 06.06.2006г. Със свое Решение № 102 от Протокол № 9/04.06.2024 г. Общински 

съвет Ябланица дава съгласие за изменение на действащия регулационен план на гр. 

Ябланица в обхват: УПИ VІ-за комплексно жилищно строителство, VІІ-за Пожарна от кв. 73, 

улица с О.Т. 225-226-227-228 и алея. Съгласно Заповед на Кмета на Община Ябланица № 

936/10.07.2024г. на основание чл. 134, ал. 2, т. 6, чл. 129, ал. 2 от Закона за устройство на 

територията и Решение № 3/09.07.2024г. на ОЕСУТ – гр. Ябланица е одобрен проекта за 

изменение на подробен устройствен план-план за регулация в УПИ VІІ с отреждане „За 

пожарна“, УПИ VІ с отреждане „За комплексно жилищно строителство“ кв. 73, улици с О.Т. 

225-226-227-228 и алея по действащия регулационен план на гр. Ябланица, като възложители 

на проекта за изменение на ПУП-ПР са Община Ябланица и МВР – ГД „ПБЗН“ гр. Ловеч, в 

качеството си на собственици на поземлените имоти в обхвата на проектната разработка. 

         С оглед на гореизнесеното и на основание чл. 6, ал. 1 от Закона за общинската 

собственост, чл. 6, ал. 5 от Наредба № 2 за реда за придобиване, управление и разпореждане 

с общинско имущество Общински съвет следва да приеме решение за обявяване от публична 

общинска в частна общинска собственост, поради отпаднало предназначение, 42 кв.м. - част 

от поземлен имот с идент. 87014.701.2285, целия с площ от 2156 кв.м. по кадастралната карта 

на гр. Ябланица, с трайно предназначение на територията: урбанизирана, с начин на трайно 

ползване: за второстепенна улица и 21 кв. м. – част от поземлен имот с идент. 87014.701.2293 
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целия с площ от 4546 кв.м. по кадастралната карта на гр. Ябланица, с трайно предназначение 

на територията: урбанизирана, с начин на трайно ползване: за второстепенна улица. 

         Същевременно съгласно чл. 8, ал. 1 от Закона за общинската собственост, 

придобиването, управлението и разпореждането с имоти и вещи - общинска собственост, се 

извършват под общото ръководство и контрол на общинския съвет. А текстът на чл. 57 от 

Наредба № 2 за реда за придобиване, управление и разпореждане с общинско имущество в 

Община Ябланица, предвижда дарение на имот-частна общинска собственост, се извършва 

след решение на Общински съвет, прието с мнозинство три четвърти от общия брой на 

съветниците. Въз основа на решението, Кметът на Общината издава заповед и сключва 

договор. Предоставянето чрез дарение на имоти-общинска собственост не е предвидено в 

Програмата за управление и разпореждане с имотите общинска собственост през 2024г., 

поради което е необходимо същата да бъде актуализирана, като в раздел Раздел ІІ, т. 2.3 от 

Програма за управление и разпореждане с имоти - общинска собственост през 2024 г. в 

Община Ябланица, придобива следния вид:  

        „2.3. Разпореждане с имоти, общинска собственост - разпоредителни действия с 

общинските недвижими имоти се осъществяват чрез продажба, замяна, право на строеж, 

надстрояване или пристрояване, учредяване на вещно право на ползване, внасяне/апорт/ на 

собственост, делба, дарение, безвъзмездно прехвърляне право на собственост и/или на 

ограничени вещни права на юридически лица на бюджетна издръжка  

              2.3.1. През 2024 г. Община Ябланица има намерение да предложи за продажба 

имоти-частна общинска собственост, посочени в Приложение № 8.  

              2.3.2. (нова) През 2024 г. Община Ябланица има намерение да предложи за дарение 

имоти-частна общинска собственост, посочени в Приложение № 8а.(ново)“ 

        Предвид гореизложеното, с оглед желанието на Регионална дирекция „Пожарна 

безопасност и защита на население“ – гр. Ловеч, и факта, че цитираните в решението части 

от имоти-частна общинска собственост не са необходими за нуждите на Община Ябланица, 

Общински съвет Ябланица на основание  чл. 34, ал. 4 във връзка с чл. 35, ал. 5 от Закона за 

общинската собственост (ЗОС) и чл. 57 от Наредба № 2 за реда и придобиване, управление и 

разпореждане с общинско имущество, ОбС – Ябланица може да прехвърли чрез дарение тези 

части от имоти-общинска собственост в собственост на Дирекцията. 

         г-н Гаврилов-председател ОбС – продължи изказването си като уточни, че освен 

посочените мотиви, предлага в т. 1 от предложението на кмета за решение да се допълни 

текст, както следва:  

         „1. Обявява част от поземлени имоти от публична общинска в частна общинска 

собственост, поради отпаднало предназначение: 

              - 42 кв.м. - част от поземлен имот с идент. 87014.701.2285, целия с площ от 2156 

кв.м. по кадастралната карта на гр. Ябланица, с трайно предназначение на територията: 

урбанизирана, с начин на трайно ползване: за второстепенна улица. 

              - 21 кв. м. – част от поземлен имот с идент. 87014.701.2293 целия с площ от 4546 

кв.м. по кадастралната карта на гр. Ябланица, с трайно предназначение на територията: 

урбанизирана, с начин на трайно ползване: за второстепенна улица. 

         Упълномощава Кмета на Общината да извърши всички действия по промяна вида  

собственост, на посочените: 42 кв.м. - част от поземлен имот с идент. 87014.701.2285, целия с 

площ от 2156 кв.м. по кадастралната карта на гр. Ябланица, с трайно предназначение на 

територията: урбанизирана, с начин на трайно ползване: за второстепенна улица и 21 кв. м. – 

част от поземлен имот с идент. 87014.701.2293 целия с площ от 4546 кв.м. по кадастралната 

карта на гр. Ябланица, с трайно предназначение на територията: урбанизирана, с начин на 

трайно ползване: за второстепенна улица.“. 

         Г-н Иван Георгиев-общ.съветник – поясни, че цялата тази ситуация е възникнала 

поради допусната грешка при заснемането на имоти от страна на Кадастъра. 
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         Г-н Найден Найденов-кмет на общината – допълни, че имотите са собственост на 

Община Ябланица и на Пожарна служба Ябланица, т.е. съседи са и не вижда проблем тази 

процедура да се извърши, за да се изчистят допуснатите неточности. 

         Г-жа Цонка Василева-зам.-кмет – обясни, че с оглед приключване на процедурата по 

изменение на действащия регулационен план на гр. Ябланица, Кметът на Общината е издал 

Заповед № 936/10.07.2024г., срокът за обжалване е изтекъл, така че няма пречка 

предложението за решение да бъде прието. 

           

         Обявена процедура „Гласуване“ на основание чл. 27, ал. 5 от ЗМСМА за приемане на 

предложението за решение представено от кмета на общината с направените допълнения от 

страна на г-н Румен Гаврилов-председател ОбС в частта на т. 1 и мотивите към текста на 

проекта за решение. 

 

          По т. 2.19. Общински съвет прие 

РЕШЕНИЕ 

 № 130 

гр. Ябланица, 30.07.2024г. 

 

         Относно: Обявяване на част от имоти-публична общинска собственост в частна 

общинска собственост и извършване на дарение на части от поземлени имоти-общинска 

собственост. 

 

         На основание чл. 21, ал. 1, т. 6, т. 8, т. 23 и ал. 2 от ЗМСМА, чл. 6, ал. 1 от Закона за 

общинската собственост, чл. 6, ал. 5 от Наредба № 2 за реда за придобиване, управление и 

разпореждане с общинско имущество, чл. 8, ал. 1 и ал. 9, чл. 34, ал. 4 във връзка с чл. 35, ал. 

5 от Закона за общинската собственост, чл. 45, ал.1, т. 7 и чл. 57 от Наредба № 2 за реда за 

придобиване, управление и разпореждане с общинско имущество, Решение № 

102/09.04.2024г. на Общински съвет Ябланица, Решение № 3/09.07.2024г. на ОЕСУТ гр. 

Ябланица, Заповед № 936/10.07.2024г. на Кмета на Община Ябланица. 

 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ЯБЛАНИЦА 

РЕШИ: 

 

         1. Обявява част от поземлени имоти от публична общинска в частна общинска 

собственост, поради отпаднало предназначение: 

              - 42 кв.м. - част от поземлен имот с идент. 87014.701.2285, целия с площ от 2156 

кв.м. по кадастралната карта на гр. Ябланица, с трайно предназначение на територията: 

урбанизирана, с начин на трайно ползване: за второстепенна улица. 

              - 21 кв. м. – част от поземлен имот с идент. 87014.701.2293 целия с площ от 4546 

кв.м. по кадастралната карта на гр. Ябланица, с трайно предназначение на територията: 

урбанизирана, с начин на трайно ползване: за второстепенна улица. 

        Упълномощава Кмета на Общината да извърши всички действия по промяна вида  

собственост, на посочените: 42 кв.м. - част от поземлен имот с идент. 87014.701.2285, целия с 

площ от 2156 кв.м. по кадастралната карта на гр. Ябланица, с трайно предназначение на 

територията: урбанизирана, с начин на трайно ползване: за второстепенна улица и 21 кв. м. – 

част от поземлен имот с идент. 87014.701.2293 целия с площ от 4546 кв.м. по кадастралната 

карта на гр. Ябланица, с трайно предназначение на територията: урбанизирана, с начин на 

трайно ползване: за второстепенна улица. 

 

         2. Актуализира Раздел ІІ, т. 2.3. от Програма за управление и разпореждане с имоти - 

общинска собственост през 2024 г. в Община Ябланица, придобива следния вид:  

        „2.3. Разпореждане с имоти, общинска собственост 
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          Разпоредителни действия с общинските недвижими имоти се осъществяват чрез 

продажба, замяна, право на строеж, надстрояване или пристрояване, учредяване на вещно 

право на ползване, внасяне/апорт/ на собственост, делба, дарение, безвъзмездно прехвърляне 

право на собственост и/или на ограничени вещни права на юридически лица на бюджетна 

издръжка  

              2.3.1. През 2024 г. Община Ябланица има намерение да предложи за продажба 

имоти-частна общинска собственост, посочени в Приложение № 8.  

              2.3.2. (нова) През 2024 г. Община Ябланица има намерение да предложи за дарение 

имоти-частна общинска собственост, посочени в Приложение № 8а.(ново)“ 

 

         3. Община Ябланица дарява на МВР – ГД „ПБЗН“ – РД „ПБЗН“ – ЛОВЕЧ, със 

седалище и адрес на управление гр.Ловеч, обл. Ловеч, ул. „Съйко Съев“ № 31, 

представлявана от комисар Петър Петров, недвижими имоти-частна общинска собственост, с 

обща площ от 208 кв.м., представляващи: 

           - 42 кв.м. - част от поземлен имот с идент. 87014.701.2285, целия с площ от 2156 кв.м. 

по кадастралната карта на гр. Ябланица. 

            - 21 кв. м. – част от поземлен имот с идент. 87014.701.2293, целия с площ от 4546 

кв.м. по кадастралната карта на гр. Ябланица. 

           - 145 кв.м. – част от УПИ VІ, целият с площ от 6618кв.м. по кадастралната карта на гр. 

Ябланица. 

 

         4. Упълномощава Кмета на Община Ябланица да предприеме необходимите действия 

по изпълнение на настоящото решение, като Договорът за дарение с МВР – ГД „ПБЗН“ – РД 

„ПБЗН“ – ЛОВЕЧ, със седалище и адрес на управление гр.Ловеч, обл. Ловеч, ул. „Съйко 

Съев“ № 31, да бъде сключен по данъчна оценка на имотите, след съставяне на Акт за частна 

общинска собственост, съобразно изискванията на Закона за общинската собственост и 

съгласно чл. 225 от Закона за задълженията и договорите. 

 

         5. Освобождава МВР – ГД „ПБЗН“ – РД „ПБЗН“ – ЛОВЕЧ, със седалище и адрес на 

управление гр. Ловеч, обл. Ловеч, ул. „Съйко Съев“ № 31, от заплащане на всички такси и 

разноски по придобиване на собствеността. Таксата за вписване на договора е за сметка на 

Община Ябланица. 

 

         Мотиви: В Община Ябланица е постъпило заявление с вх. № 03-1010 от 23.05.2024г. от 

МВР - ГД"ПБЗН"- РД"ПБЗН"- ЛОВЕЧ, седалище и адрес на управление гр. Ловеч, обл. 

Ловеч, ул. „Съйко Съев” №31, представлявано от комисар Петър Петров, собственик 

съгласно Акт за публична държавна собственост № 441-МВР от 16.12.1997г., издаден от 

Министерство на регионалното развитие и благоустройство на Урегулиран поземлен имот 

(УПИ) VII-за пожарна, кв. 73 по ПУП на гр. Ябланица, съставляващ ПИ с идентификатор 

87014.701.2115 по кадастралната карта и кадастралния регистър (КККР). Подаденото 

заявление представлява искане за даване съгласие от компетентния орган-Общински съвет, 

за изменение на действащия регулационен план на гр. Ябланица, одобрен със Заповед № 422 

от 1991 г., изменен със заповеди № 293 от 29.04.1996 г. и № 570 от 06.06.2006г. Със свое 

Решение № 102 от Протокол № 9/04.06.2024 г. Общински съвет Ябланица дава съгласие за 

изменение на действащия регулационен план на гр. Ябланица в обхват: УПИ VІ-за 

комплексно жилищно строителство, VІІ-за Пожарна от кв. 73, улица с О.Т. 225-226-227-228 и 

алея. Съгласно Заповед на Кмета на Община Ябланица № 936/10.07.2024г. на основание чл. 

134, ал. 2, т. 6, чл. 129, ал. 2 от Закона за устройство на територията и Решение № 

3/09.07.2024г. на ОЕСУТ – гр. Ябланица е одобрен проекта за изменение на подробен 

устройствен план-план за регулация в УПИ VІІ с отреждане „За пожарна“, УПИ VІ с 

отреждане „За комплексно жилищно строителство“ кв. 73, улици с О.Т. 225-226-227-228 и 

алея по действащия регулационен план на гр. Ябланица, като възложители на проекта за 
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изменение на ПУП-ПР са Община Ябланица и МВР – ГД „ПБЗН“ гр. Ловеч, в качеството си 

на собственици на поземлените имоти в обхвата на проектната разработка. 

         С оглед на гореизнесеното и на основание чл. 6, ал. 1 от Закона за общинската 

собственост, чл. 6, ал. 5 от Наредба № 2 за реда за придобиване, управление и разпореждане 

с общинско имущество Общински съвет приема решение за обявяване от публична 

общинска в частна общинска собственост, поради отпаднало предназначение, 42 кв.м. - част 

от поземлен имот с идент. 87014.701.2285, целия с площ от 2156 кв.м. по кадастралната карта 

на гр. Ябланица, с трайно предназначение на територията: урбанизирана, с начин на трайно 

ползване: за второстепенна улица и 21 кв. м. – част от поземлен имот с идент. 87014.701.2293 

целия с площ от 4546 кв.м. по кадастралната карта на гр. Ябланица, с трайно предназначение 

на територията: урбанизирана, с начин на трайно ползване: за второстепенна улица. 

         Същевременно съгласно чл. 8, ал. 1 и ал. 9 от Закона за общинската собственост, 

придобиването, управлението и разпореждането с имоти и вещи - общинска собственост, се 

извършват под общото ръководство и контрол на общинския съвет. А текстът на чл. 57 от 

Наредба № 2 за реда за придобиване, управление и разпореждане с общинско имущество в 

Община Ябланица, предвижда дарение на имот-частна общинска собственост, се извършва 

след решение на Общински съвет, прието с мнозинство три четвърти от общия брой на 

съветниците. Въз основа на решението, Кметът на Общината издава заповед и сключва 

договор. Предоставянето чрез дарение на имоти-общинска собственост не е предвидено в 

Програмата за управление и разпореждане с имотите общинска собственост през 2024г., 

поради което същата се актуализира, като в раздел Раздел ІІ, т. 2.3 от Програма за управление 

и разпореждане с имоти - общинска собственост през 2024 г. в Община Ябланица, придобива 

следния вид:  

        „2.3. Разпореждане с имоти, общинска собственост - разпоредителни действия с 

общинските недвижими имоти се осъществяват чрез продажба, замяна, право на строеж, 

надстрояване или пристрояване, учредяване на вещно право на ползване, внасяне/апорт/ на 

собственост, делба, дарение, безвъзмездно прехвърляне право на собственост и/или на 

ограничени вещни права на юридически лица на бюджетна издръжка  

              2.3.1. През 2024 г. Община Ябланица има намерение да предложи за продажба 

имоти-частна общинска собственост, посочени в Приложение № 8.  

              2.3.2. (нова) През 2024 г. Община Ябланица има намерение да предложи за дарение 

имоти-частна общинска собственост, посочени в Приложение № 8а.(ново)“ 

        Предвид гореизложеното, с оглед желанието на Регионална дирекция „Пожарна 

безопасност и защита на население“ – гр. Ловеч, и факта, че цитираните в решението части 

от имоти-частна общинска собственост не са необходими за нуждите на Община Ябланица, 

Общински съвет Ябланица на основание  чл. 34, ал. 4 във връзка с чл. 35, ал. 5 от Закона за 

общинската собственост (ЗОС) и чл. 57 от Наредба № 2 за реда и придобиване, управление и 

разпореждане с общинско имущество, ОбС – Ябланица прехвърля чрез дарение тези части от 

имоти-общинска собственост в собственост на Дирекцията. 

 

         Общ брой на общинските съветници: 12  /дванадесет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 
         „За” – 12 общински съветници – Велизар Николаев, Драгомир Марков, Иван 

Иванов, Иван Николов, Иван Георгиев, Любен Василев, Мариян Иванов, Полина 

Иванов, Румен Гаврилов, Симо Иванов, Стефан Пастирков, Янислав Костов;  

         „Против” –  няма; 

         „Въздържали се” – няма. 

 

 

         По точка 3. Питания, мнения, разни. 

         Отношение взеха: 
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         Г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – уточни, че до този момент писмени питания не 

са постъпили в деловодството на Общински съвет. Както е обявил в началото на заседанието 

има постъпили три жалби от граждани, които ще разгледат в тази точка. Преди обаче да даде 

думата за коментар по тях, думата имат общинските съветници и кметовете на кметства. 

         Г-н Иван Георгиев-общ.съветник – акцентира вниманието върху предложението-

становище на ПК „Бюджет и финанси, общинска собственост, инвестиционна политика, 

европейски и национални програми, и проекти, търговия, услуги и заетост“, в което е 

фиксиран текст – „До заседанието на Общински съвет да бъде представена информация за 

размера на прогнозните финансови средства, т.нар. „гарантиран бюджет“, които се очакват 

Община Ябланица да получи по Плана за развитие и устойчивост“ и попита защо тя не е 

представена? 

         Г-н Найден Найденов-кмет на общината – отговори, че по тази тема вече две години се 

говори, но реално схема за разпределение на средствата не е определена. Разпространяват се 

нелегални списъци, вървят разни проучвания и т.н. Казват се някакви данни. Конкретно за 

Ябланица се говори за около 4,5 млн. лева, но това не официално. Официален списък от 

Министерство на финансите няма. Точно как ще стане схемата за разпределение на 

средствата и за какво ще могат да се използват също няма. Чака се. Дали ще е писмо или 

някаква друга информация не може да се каже. Около 4,5 млн. лева, като те ще са на база 

„брой население“, но тази смеха още не е готова. Виждат, че и горе все още няма нищо. 

Трябва да има редовно правителство, за да се вземе решение.  

         Г-н Иван Георгиев-общ.съветник- отбеляза, че въпросът е информативен. Ясно е, че на 

този етап няма как да има точна информация. 

         Г-н Найден Найденов-кмет на общината – изрази мнение, че след тази честа смяна на 

правителства този въпрос остава в сянка и не се придвижва.  

         Г-жа Мая Петкова-кмет с. Орешене – отправи покана към общинските съветници по 

повод предстоящия празник на с. Орешене, на 28.08.2024г. Попита какво се случва с 

увеличаването на средствата, определени за покриване разходите по провеждане на 

празниците на селата, тъй като те недостигат, търсят спонсори, но не винаги успяват? От 

жителите на село Орешене има питане кога се очаква да започне ремонтът по водопровода в 

селото? 

         Г-н Иван Георгиев-общ.съветник – отговори на г-жа Мая Петкова, че увеличението на 

тези средства ще стане при разглеждане на изпълнението на бюджета на общината към 

30.06.2024г. И в тази връзка попита кога ще бъде внесена тази актуализация? 

         Г-жа Иванка Христова-гл.счетоводител – отговори, че изпълнението на бюджета ще 

бъде внесено през м. август в Общински съвет.  

         Г-жа Цонка Василева-зам.-кмет – поясни по втория въпрос на г-жа Мая Петкова-кмет с. 

Орешене, че към настоящия момент е обявената обществената поръчка за избор на 

изпълнител по отношение водопровода в с. Орешене. Средствата от страна на МРРБ са 

отпуснати и е сключено споразумение с министерството. След като минат всички срокове, 

касаещи обществената поръчка, включително отваряне на ценовите оферти и избора на 

изпълнител, избран е строителният надзор, ще започне реалното изпълнение на проекта. 

         Г-н Найден Найденов-кмет на общината – поясни, че същото важи и за кв. Шумака - 

обществената поръчка тече, има осигурени финансови средства, сключено е и споразумение. 

Сумата за първата година от 4,5 млн.лева е осигурена и живот и здраве през м. септември, 

ако няма обжалване, ще започне строителството на водопроводите в с. Орешене и кв. 

Шумака (Горно Шумнене, кой както иска, така да го разбира). Запознат е с проблемите 

свързани с водата. Опитват се да ги решат генерално. Като една от основните задачи е 

всички населени места да бъдат оправени с водата, включително и невралгичната точка – 

Ябланица. В Малък извор вече две години няма ВиК аварии. Орешене е наред. В Батулци 

водопроводът е направен. Сега се проектира за Голяма Брестница. Има голям проект – ул. 

„Васил Левски“  до резервоара в Долно Шумнене, улиците в Ябланица плюс ул. „Ратица“, 

доста голям проект, плюс ул.“Кирил и Методий“, плюс ул. „Мико Петков“. Като средствата 
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за тях ще бъдат отпуснати след като бъдат реализирани проектите за Орешене и кв. Шумака. 

Поясни, че към момента има подписан договор за ремонт на ул. „Мико Петков“, от центъра 

до изхода на Ябланица (договора е за изграждане на тротоари, нова настилка, алеи и т.н.). 

Обясни, когато има подписан договор за надземна инфраструктура от ПУДООС без да се 

изисква кандидатстване, автоматично отпускат средства за ремонт на подземната 

инфраструктура. По този начин ще бъде подменен водопроводът от центъра до брода (пл. 

„Оборище“). В този район ще бъде направена и връзка, която ще прехвърля вода от 

съседните улици посока главната улица. Другият водопровод, който ще бъде направен е по 

ул. „Кирил и Методий“ (от бившата аптека до края на гимназията). Има разписан проект за 

надземната инфраструктура, очаква се гл.архитект, след като се върне от отпуск да издаде 

заповед и разрешение за строеж, след която същият да бъде внесен в ПУДООС за подмяна на 

водопровода. Отбеляза, че на части, на части, но там където може, ще се направят нещата. 

Водата постепенно ще бъде оправена. Мислят доста години напред и гледат генерално да се 

решават въпросите. Представи проекта разработен за ремонт на резервоар мест. „Кука“. 

Поясни, че с неговата реализация ще се решат проблемите и Ябланица няма да остава без 

вода. Ще се търси финансиране на този проект, но не като ново строителство, а като ремонт 

на обект, за да минат по облекчената процедура. Освен това разговаряйки с проектанта, 

който е и основен проектант на всички ВиК мрежи в Ябланица, познават го – Христо Иванов, 

според него е имало идеен проект за изграждане на 300 куб. резервоар в близост до дома на 

Иван Цочев. Възложил му е да намери всички тези идейни ВиК проекти от последните 7 

години, за да ги актуализират, и ниска и висока зона в Ябланица да бъде разделена с 

резервоари, за да няма тези аномалии, които се получават към настоящия момент. Подчерта, 

че се работи по този въпрос. Всички добре знаят, че реализирането на един такъв проект – от 

самата идея, през проектирането, получаването на финансиране и реализирането минават от 

3 до 4 години. Тече 4-та година. Ще се справят и навсякъде ще има вода. В Ябланица също. 

Друго обаче го притеснява – публикуван е анализ на Министерство на образованието и 

Българската банка, в който има класация, според която Ябланица е една от най-неграмотните 

общини в страната. Това го притеснява. Помоли Комисията по култура да се самосезира и да 

изиска един анализ от директора на училището, за да не се изчита в този доклад, къде се 

намира Ябланица по неграмотност. Ябланица е с нива на неграмотност над 10 % и под 26 

точки. Трябва да знаят, че това което правят сега, след това ще трябва да го предадат в едни 

неграмотни ръце. И положението няма да се промени. Това, което сега се мъчат да направят 

на площада – за реда, за ромите, за българите (които останаха) и т.н., без образование няма 

да стане. За гимназията има подписан договор за ремонт за 5 млн. лева. Спортна зала за 2 

млн. лева ще се направи. Великолепни условия, резултат - нула. Това го притеснява. Водата 

ще я оправят. Но образованието не могат да го оправят нито за една, нито за две, нито за три 

години. Не може ученикът да е в двора на училището, охрана да му прави забележка - „защо 

не си в час?“, а той да му отговаря – „какъв си ти бе? Учителката не ме търси, ти ще ме 

търсиш?!“. Подчерта, че  от там тръгват всички успехи на Общината и на обществото като 

цяло. Образование. Образование. Образование. Помоли да се изиска един подробен анализ, 

защо се получава така, от директорите на всички училища на територията на общината?! 

Общината каквото е могла е направила, но резултата е такъв. Ако трябва ще има извънредна 

сесия по този въпрос, защото това е най-сериозният въпрос, а не дали ще има пари за 

празника и т.н.  

         Г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – уточни, че преминават към разглеждане на 

постъпилите жалби. Първите две са с вх. № 09-285/29.07.2024г., вх. № 09-286/29.07.2024г., 

депозирани са от хора, живеещи в кв. Шумака и кв. Шумнене, мест. Ламбовци, и имат 

отношение към проблемите с водоснабдяването и ВиК. Даде думата на г-н Симо Иванова-

общ.съветник, за да внесе яснота каква е причината за възникналият проблем с водата. 
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        Г-н Иван Георгиев-общ.съветник и г-н Мариян Иванов-общ.съветник напуснаха 

заседанието на Общински съвет след поискано предварително разрешение от председател 

ОбС. 

 

         Г-н Симо Иванов-общ.съветник – отбеляза, че ще се върне малко назад към изказването 

на кмета по повод ниска и висока зона на гр. Ябланица. Резервоарите за тези две зони са 

направени така, че този, който захранва висока зона е с обем 160 куб.м., а другият, който 

захранва ниска зона е с обем 500 куб.м. За съжаление обаче, резервоара, който е с по-малък 

обем захранва повече потребители/абонати или с този малък резевоар, сравнително малък за 

консумацията, която се извършва, се захранват: Шумнене, Шумака, Борьов дол, Братевец, 

Девеття дола. Всички тези махали минават през този резервоар, който е с обем 160 куб.м., а 

500 куб.м. резервоар е насочен основно за ниска зона. Всичко това налага едно тичане, 

въртене на кранове, спиране и т.н. Но ще насочи вниманието към следното: за всяко 

състояние на водопреносната мрежа в общината има обективни и субективни причини. Ще 

говори за обективните, за субективните ще могат да се изкажат подателите на жалбите. 

Състояние на водопроводната мрежа, едва ли ще учуди някого като каже, че е лошо. Стари 

тръбопроводи, стари помпи и помпени станции водещи често до аварии. Даде пример с 

факта, че само за този ден, има една голяма авария в с. Голяма Брестница, има две аварии в 

Брестница, и в Добревци, която не е отстранена и три аварии в Ябланица. Това са видимите, 

колко са скритите не смее да гадае. Поясни и от къде са започнали проблемите -през 

февруари (18.02.) блокира помпа и изгаря двигателя на 2-ри подем. А трябва да се знае, че 

системата на водоподаване е следната: в с. Гложене има помпена станция, от която водата се 

подава към  1-ви подем от там към 2-ри подем, отива към черпател – мест. „Кука“ и от там 

гравитачно стига до Ябланица. След възникналата авария на 2-ри подем е сменена помпата с 

нова, която обаче е с по-нисък дебит.  Старата е била с 30л./сек. дебит, новата, която е 

монтирана е с 28л./сек. На пръв поглед не изглежда да има голяма разлика, но за едно цяло 

денонощие оказва влияние. До началото на м. юли проблеми с водоподаването нямаше 

поради по ниска консумация и получаване на допълнителни количества вода от каптажен 

извор „Малък Извор“. От м. юли обаче каптажният извор не подава вода към Ябланица, а 

тъкмо обратното, селото се захранва от водопровода доставящ вода на Ябланица и 

кварталите, поради малкия дебит. В същия този период, за съжаление, започнаха и 

профилактики на Енерго Про, които допълнително усложниха ситуацията. Три такива 

профилактики, плюс една авария, която е тяхна. За съжаление при ВиК системите не може 

лесно да се възстановят нещата, не е така лесно както при Енергото, да се оправи аварията – 

включваме шалтера и тока тръгва. Тук всяко едно такова сътресение оказва влияние и за да 

се напълнят системите на града са необходими от два до три дни. Към това се добави и 

сериозна авария в помпена станция Видрите, от където идва водата за Ябланица, отива за с. 

Торос, с. Дерманци и т.н., която тотално изпразни тръбите на град Ябланица и с. Брестница, 

защото и Брестница, една част, също се захранва от там. Поради тези проблеми и авариите на 

електропреносната мрежа се смениха параметрите на подаваното електричество, при което 

започнаха да изключват помпите на 2-ри подем. На 28-ми /този месец/, тази дата е цитирана 

и в една от жалбите, в 08:00 сутринта не е имало вода никъде. Помпата на 2-ри подем е 

изключила около 01:30/02:00 часа, няма дежурен, който да наблюдава помпените станции, и 

за цялото това изминало време градът се е изпразнил и след 08:00, след констатиране на 

проблема, започна на ново да се възстановява цялата система. Въпреки, че са успели да 

подадат вода към висока зона, ниска зона е останала без вода през целия ден. В жалбите е 

написано, че не е обявен този проблем. Няма как да бъде обявен преди той, самият, да го 

установи дефакто, че това нещо се е случило. По отношение на въведения режим, които в 

определени моменти не се спазва, а в други се спазва – примерът е, че ниска зона днес не 

трябва да има вода, а вода има. Трябва се знае, че когато се случи да изключат помпите по 

някакъв начин и няма възможност за мигновена реакция, се подава информация какъв 

период от време ще е необходим, за да се възстанови системата. Като пример ще даде и това, 
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че преди да бъде въведен режима валя дъжд, след който резервоарите бяха максимално 

пълни. Те не са се напълнили от дъждовната вода, а от факта, че водата е използвана за това 

за което трябва да бъде – за питейно-битови нужди. Абсолютно убеден е, че водата, която 

постъпва във водопроводната мрежа е напълно достатъчна, ако тя се употребява за питейно-

битови нужди! Не за поливане, не за пълнене на басейни, не за миене на коли и каквото и да 

е било друго. Към този момент е направено следното. След аварията през февруари, за която 

е споменал, по негово изрично настояване е направена заявка за доставка на нова помпа. Тъй 

като тя е внос, доставката е направена чак на 12.07.24. Помпата е с дебит от 35 литра в 

секунда, надява се да разреши поне част от проблемите, защото необходимото количество 

вода може да се подсигури, независимо от сушата. Един от големите проблеми е точно тази 

помпа, която е звеното, което спира като цяло нещата. Качена е на 2-ри подем, монтирана е 

на фондамент и предстои  другата седмица нейният пуск. Пак ще има един ден проблеми във 

водоподаването, но няма как. На следващо място „Кука“, където е черпателя, още преди 

повече от 35 години е изграден буферен резервоар - 160 кубика, и който никога не е влизал в 

действие. Кой е виновен за това нека всеки сам да прецени. Отново по негово предложение 

общината е реагирала адекватно и е изготвен проект за нови тръбни разводки и кранове. 

Кметът вече разясни подробно въпросите около стойността и финансирането на проекта. 

След като бъде изграден този резервоар това ще даде време за реакция при аварийни 

ситуации. Защото по настоящем при спиране работата на помпите, след 2 часа, високите 

части на града и кварталите са без водоподаване. Съставът на ВиК, който е заварил, е много 

минимален и недостатъчен. Работи по въпроса за окомплектоване на състава и назначаване 

на повече хора. Вече има назначен един нов човек. Смята да направя и ново предложение за 

още една бройка. Трудно е, но ще се пребори. Трябва да се има в предвид, че в тази община 

има 24 помпени станции. За сравнение с Община Априлци – там няма нито една. Има 

подготвени трасета в с. Брестница и с. Добревци за подмяна на довеждащи водопроводи, 

които по наша инициатива са направени и със средства на ВиК ще бъдат направени, защото 

част от тези неща, които вече се споменаха ще бъдат направени пък от Общината. Конкретно 

за км. Шумака. Знаят, че имаше една авария на 1-вия и която авария дълго време ни 

убеждаваха, че е канална вода. От събота се работи по този въпрос, отстранихме аварията и 

се оказа, че това си е питейна вода. Но това за съжаление не реши въпроса. Помпата, която в 

момента захранва Шумака, работи седем часа, това са 3,5л./сек., има подаване на вода. 

Сутринта резервоарът е бил пълен, т.е. пълни се през деня, в който не трябва да има вода по 

график за двете Шумненета, за да може на другия ден системата да бъде захранена. За 

съжаление горната част на Шумака, което е малко нелогично, има вода и има една 

облекчителна шахта, тъй като разстоянието е твърде голямо, и ако я няма тази облекчителна 

шахта ще се вдигне твърде голямо налягане и тръбопровода няма да издържи. След тази 

облекчителна шахта обаче водата някъде се губи. Вероятно има някъде авария, която не 

може да бъде установена. Трябва да знаят, че трасето около „Шумака“, „Ламбовци“, 

„Стоянковци“, „Борьов дол“, „Девеття дола“, „Жабина локва“ е някъде около 11-12 км. На 

този етап не могат да засекат къде е проблемът. И към настоящия момент работна група 

обикаля, ако евентуално някъде се появи авария. Ако успеят да я намерят, в състояние са да я 

отстранят, но е трудно. Времето е топло, водата попива и изчезва, и не може да се преборят. 

В голяма част от Шумака в момента има вода. Има едно каре от няколко къщи, които са в 

близост до облекчителната шахта, при които не може да със създаде такова налягане и 

водата да стигне до тях. Преди началото на заседанието е разговарял с изп. директор на 

Холдинг ВиК и е обяснил нещата такива каквито са. Благодари на жалбоподателката, че в 

своята жалба е написала, че този проблем е от 3 години. Защото твърде много неща са се 

изсипали по негов адрес, включително, че и той е причината. Но в тази връзка ще каже нещо 

съвсем различно. Не се оправдава, свикнал е с това нещо. Първите три месеца е работил 

заедно с преходния ръководител на ПП Ябланица, около 62 дни. От 01.04. до момента има 72 

работни дни. Ако смятат, че това, което е направил до момента е малко, добре. Всеки има 
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право сам да преценява. Нормално е на всяко ново начало да се дават 100 дни, но явно тук в 

Ябланица нещата не стоят по този начин. Благодари за вниманието.  

         Г-жа Мария Стефанова-представител на един от жалбоподателите – обясни, че от 

тяхната фамилия е тази жалба. Благодари за конкретния и дълъг отговор. Това е важно за 

тях, или поне за нея. Това, което иска да ги помоли е на сайта на общината във всеки един 

момент да се публикува актуална информация, защото при последното аварийно спиране са 

били близо 30 часа без вода. Къщата им се намира в мест. Цанкарите, а там водата е слаба. 

След този дълъг период без вода, с малки деца, абсолютно е не възможно да се издържи. Има 

геран, но водата от него не е годна за пиене, за къпане иди дойди. Биха искали да получават 

актуална информация от сайта на Общината. Следят сайта на ВиК Ловеч, на който, обаче, 

никога няма никаква информация за Ябланица. За това се радва, че сега е даден отговор, тук 

на място. За това и благодари. За всички неща, които са написани в жалбата са звънели първо 

във ВиК - Ловеч, но няма връзка с тях. След това са звъня ли и на обявените телефони за ПП 

Ябланица, но никой не отговаря на тях. Даже единият е изключен. И в един момент се 

намират в едно такова положение, в което нищо не може да се направи. Приятели от ВиК 

Холдинга са ги посъветвали да изпратят тази жалба, която се коментира и тук, в КЕВР и ВиК 

Ловеч, тъй като ВиК Ловеч е част от българския ВиК Холдинг. Обърна се към г-н Симо 

Иванов и попита, каква логистична подкрепа им оказват от ВиК Ловеч, защото от думите му 

разбира, че сами се борят с проблемите, тук на място? 

 

        Г-н Любен Василев-общ.съветник напусна заседанието на Общински съвет след  

поискано предварително разрешение от председател ОбС. 

 

         Г-н Симо Иванов-общ.съветник  - отговори на г-жа Стефанова, че това, което ВиК 

Ловеч оказва като съпорт е напълно достатъчно, когато човек е настоятелен. Поясни, че тази 

помпа, за която досега са говорили, в годините няколко пъти е подавана като проблемна, 

около 10-15 години, но до сега тази подмяна не се е случила. Тази помпа, която захранва 

Ябланица е по-стара от него, самият, той е `63 година, а тя е `62година. Нека да си 

представят за какво става реч. И в същото време, как той да е виновен за нещо, което в 

годините е оставено, неглижирано и не е правено нищо?! Постарал се е да направи страница 

на ВиК Ябланица, за да качва информация. Тази страница обаче е станала обект на 

хейтърство и се е започнало публикуване на коментари съдържащи глупости по негов адрес, 

по адрес на хората, с които работи и т.н. Спряна е към момента тази страница, ще я 

възстанови, но коментарите ще бъдат ограничени, за да може тя да бъде с чисто 

информативен характер. Понякога възникват такива ситуации, както е посочено в жалбата – 

на 28-ми не е имало вода. Да, на 28-ми сутринта нямаше вода. Нямаше в целия град. И няма 

как да бъде публикувана информация за нещо, което вече се е случило. Нека да бъдат 

сигурни, че той е човекът, който най-много иска да има вода навсякъде. Подчерта, че знае, 

какво е да няма вода. Децата му са родени `88 и `93г. и са отгледани с кофи с вода носени от 

съседната улица. Повтори, че знае какво е да няма вода. Но когато си настоятелен в това 

което се иска, то винаги се получава! 

         Г-жа Мария Стефанова-представител на един от жалбоподателите – обясни, че не 

случайно е за задала този въпрос, тъй като и тя е била много настоятелна. Дъщеря й, също е 

била много настоятелна и когато се е свързала по телефона с ВиК Ловеч, от там един 

любезен господин и е отговорил – „моля ви, ние сме ВиК Ловеч, нямаме нищо общо с 

Ябланица“.  

         Г-н Симо Иванов-общ.съветник – уточни, че в момента никой не иска да е в неговото 

положение. Всеки стои от страни и гледа. За него не е проблем да застане пред когото и да е 

и за изслуша какви са проблемите. 

        Г-жа Мария Стефанова-представител на един от жалбоподателите – попита как те, като 

граждани могат да им помогнат, след като  ВиК Ловеч не желае да сътрудничи? Това е важно 

за всички граждани на Община Ябланица 
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        Г-н Симо Иванов-общ.съветник – уточни, че чака помпата да бъде пусната. Тази 

седмица се довършва монтажа, другата седмица да бъде пусната и се моли, с тази помпа да 

се случат нещата и всички да са доволни. Но трябва да разберат цялата водопроводна мрежа 

е трагедия. Става авария на едно място, подменя се. На другия ден аварията се появява по 

нататък. Денонощно са някъде по аварии. 

         Г-н Найден Найденов-кмет на общината - отбеляза, че докато са още на тази тема, 

нещата са се отлагали във времето по простата причина, че от старото ръководство (извини 

се, че говори, а няма представител) не са поставили какви са проблемите на водопроводната 

мрежа, не са казали къде са конфликтните и слаби точки, за да вземат мерки и да се 

проектира. Извикал е проектанта, който е работил в района, с него по възрастта на линиите, 

по проблемните помпени станции, са започнали да правят проекти. Тази информация 

трябваше да бъде подадена от хората, които там работят. Можеше да се дойде и да се каже – 

ей кмете, този район е проблем, дайте да се направи проект. Проектирали са Малък извор и 

се направи довеждащ водопровод, за да се използва водата, която 6 месеца тече от извора в 

Малък извор да се върне в Ябланица, което е облекчение, защото нивото на р. Вит намалява. 

Междувременно е докарал човек от Пловдив, с който е обиколена цялата селищна система, и 

са установили точки, където има подземни води. И ако Общински съвет гласува, а не само да 

гласува за вариво, за овце и за ядене, да гласува за сондажи. В Малък извор има сондаж с 

дебит 15л./сек. Умножете 15 по 86,4 и ще видят колко вода е за денонощието. Това са 1000 

кубика, с които от р. Вит ще се откачим. Така че работят по въпроса, но информацията не им 

се е подавала навреме от ВиК, къде да се наблегне и къде да се прави проект. В с. Голяма 

Брестница на самоглавия са възстановили една стара помпена станция, иначе там щяха да са 

от 2 години на режим, и там са прехвърлили в Брестница. Тогава от ВиК са казвали – „какво 

се занимавате с глупости!“. Глупости, обаче в Голяма Брестница сега има вода. И от там 

дойде забавянето, липсата на информация. Не е ВиК майстор, нито специалист, но въпреки 

всичко напипали са правилния път. Правят се проекти, почти всички села ще бъдат 

обхванати в голям процент и най-невралгичните водопроводи ще бъдат подменени, като 

постепенно и по-малките ще бъдат ремонтирани. 

         Г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – отбеляза, че ако и той може да бъде полезен. В 

случаите по чл. 198б, т. 2 от закона, когато собствеността на ВиК  системите в границите на 

обособена територия е разпределена между държавата и общините, какъвто е случая с ВиК 

АД гр. Ловеч, управлението на ВиК системите се осъществява от Асоциацията по ВиК 

/АВиК/, която се ръководи от Областния управител. Така, че трябва да знаят, че съгласно чл. 

2, ал. 1 от Правилника за организацията на дейността на асоциациите по ВиК, именно АВиК 

контролира изпълнението на задълженията на ВиК операторите, свързани със 

стопанисването, поддържането и експлоатацията на активите, реализирането на 

инвестиционната програма, изпълнението на договорните показатели за качество, както и 

другите задължения, предвидени в договора с ВиК оператора. Обяснява го подробно това, за 

да разберете, че нито Общински съвет,  нито ръководителя на ПП ВиК Ябланица, нито дори 

омбудсмана на Република България ще Ви решат проблема. Обърна се към г-жа Стефанова и 

предложи да сезира със своята жалба и Асоциацията по ВиК гр. Ловеч. Тя е контрольора 

съгласно закона!!! Да, съгласно чл.10, ал.1, т.1 от Закона за водите, държавната политика, 

свързана с дейностите по експлоатация, изграждане, реконструкция и модернизация на 

водоснабдителните системи и съоръжения, се осъществява от  министъра на регионалното 

развитие и благоустройство, но препоръчва да бъде сезирана Асоциацията по ВиК гр. Ловеч. 

         Г-жа Мария Стефанова-представител на един от жалбоподателите – благодари за 

допълнителната информация. Уточни, че първо е искала да чуе отговора на ръководителя на 

ВиК Ябланица, като отбеляза, че е казала, че жалбата ще бъде депозирана и в КЕВР. 

         Г-н Найден Найденов-кмет на общината – не е без значение, че са една малка общината 

с около 5000 души население, защото ако се направят всички проекти по ВиК ще говорят за 

средства от около 50 млн. лева. На едно от първите места сме по проекти. Ако погледнете  по 

другите места, има райони, ако следите новините, има над 60 населени места с проблем с 
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водата и безводието. Всичко това е благодарение на лични контакти. Не са спирали да 

работят по този въпрос. 

         Г-жа Даниела Найденова-гражданин – попита може ли да се обърне внимание и на 

другата жалба, която касае целия Общински съвет? 

         Г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – на Вашата жалба?! Вашата жалба е свързана с 

това, че няма качени на сайта на общината записите от заседанията на Общински съвет, 

проведени на 09.04.2024г., 30.04.2024г. и 04.06.2024г. 

         Г-жа Даниела Найденова-граждани – и начина на писане на протоколите! 

         Г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – и начина на писане на протоколите?!? 

         Г-жа Даниела Найденова-гражданин – потвърди, че после ще се уточнят. 

         Г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – обясни, че не са качени записите, тъй като 

такива няма. Оказало се е, че след нелепата смърт на Галин Василев, на 15 март 2024г., 

камерата, всички са видели, се пуска от най-близко стоящия общински съветник. 

         Г-жа Даниела Найденова-граждани – потвърди, от Янислав Костов, който според нея е 

много грамотен. 

         Г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – се обърна към г-жа Найденова и попита дали 

продължават да водят диалог или ще се изслушват един друг? 

         Г-жа Даниела Найденова-гражданин – потвърди, че ще го изслуша. 

         Г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – уточни, че запис няма и това може да бъде 

потвърдено и от човека, който последно е пуснал камерата на 04.06.2024г. – Иван Иванов. 

         Г-н Иван Иванов-общ.съветник – потвърди, че след включване на камерата реално 

запис не е направен. 

         Г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – поясни, че паметта на камерата е била пълна, 

но на това не е обърнато внимание, защото никой от тях не се занимава с подобно нещо. В 

един хубав момент камерата прехвърля записът върху мемори картата си, която обаче е само 

от 1 Gb. По тази причина имат малък запис от заседанието, проведено на 30.04.2024г. 

         Г-жа Даниела Найденова-гражданин – отбеляза, че пита, защото са в т. Питания, 

мнения разни, и се получи доста подробен отговор по жалбата на госпожата и иска и тя да 

получи такъв.  Защо след като видяхте, че април няма записи, май няма записи, юни няма, 

кой проверява това, но това няма значение? Да каже, защо иска записите, защото има 

несъответствие между реалното гласуване на общинските съветници и протоколите, които се 

пишат. Това е при вас г-н Велизар (извини се, че му е забравила второто име), тогава са 

скочили няколко човека, гласували са се две противоположни предложения, като той е 

гласувал „За“ предложението на кмета и „За“ предложението на Общинския съвет. Не че 

това е фатално, но в протокола пише, че е гласувал „Против“. Това е едното нещо. Ако 

погледнат назад ще видят каква разлика има между протоколите, които се пишат в свободен 

стил. Обърна се към Цветомира Петрова и й заяви, че няма право да изписва присъстващите 

граждани с техните имена, които не се изказват и попита, от къде им знае имената? 

Проверила е в Общински съвет Ловеч и там, в техните протоколи се изписва само – 

„присъстват граждани“. Следва да внимава как изготвя протокола от заседание на Общински 

съвет, тъй като изреченията се прекъснати и не са написани правилно. Недопустимо е в 

протокола да се пише – „Разпореди, с три удивителни“. Тя не разпорежда, тя настоява да 

бъде посочено в протокола, че общински съветници са се свързали с Милена Попова с 

желанието да закупят имота й, който е част от бъдещия покрит пазар. Това е протокол, а не 

страницата й във Фейсбук, където да си пише в свободен стил. Направи й и забележка, че в 

протоколите, на места, изписва името на кмета на общината - Найден Найденов, на места, 

Найден Пеев. Явно така си го знае. Обърна се към Кмета на Общината и предложи на 

основание чл. 22, ал. 3 от Закона за местното самоуправление и местната администрация, 

където е записано, че – „Кметът на общината определя подходящо помещение в сградата на 

общината, където се съхраняват копия от актовете на общинския съвет от последните 10 

години на хартиен носител и се осигурява достъп на желаещите граждани да ги четат на 

място в рамките на осемчасово работно време във всеки работен ден. На всеки гражданин, 
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желаещ да получи копие от даден акт на общинския съвет, се осигурява възможност за това 

срещу заплащане“, да има помещение, в което тя на спокойствие да може да разглежда 

протоколите, защото не иска да се чувства на гости в личната собственост на д-р Гаврилов. 

          Г-н Велизар Николаев-общ.съветник – отговори на г-жа Найденова, че няма спомен как 

е гласувал. 

          Г-жа Красимира Стоянова-гражданин – повдига въпроса с липсата на транспорт към 

махалите на града. 

          Г-н Николай Георгиев-гражданин – заяви, че има два въпроса. Единият е свързан с 

настоящият му адрес в мах. Нановица и касае сметоизвозването там. Тъй като от няколко 

месеца то не се извършва или става, след като лично се обади на г-жа Светла Симеонова-

еколожката на Общината. 

          Г-н Найден Найденов-кмет на общината – отговори, че това се е получило поради 

факта, че е имало смяна на шофьорите на сметосъбирачния камион. Хората не са от 

Ябланица и на места се е наложило да им се обяснява от къде трябва да минат. В Златна 

Панега също е имало подобен проблем. Единственото им спасение е да възстановят 

ликвидираното БКС, едно за да намалят субективния фактор, едно за да имат местни хора. 

          Г-н Николай Георгиев-гражданин – уточни, че другият му въпрос е свързан с 

постоянния му адрес на ул. „Хан Крум“. Между жилищните имоти на улицата и оградата на 

БКС има изграден канал за отпадни води, които се е компрометирал и всичката тази мръсна 

вода се излива в дворовете на живущите там. 

          Г-н Найден Найденов-кмет на общината – обясни, че е запознат с проблема. В днешния 

ден, сутринта, заедно със зам.-кмет са били на място, огледали са нещата, ще бъдат 

предприети действия по маркиране трасето на канала и съответно неговото отремонтиране. 

 

         г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – уточни, че поради изчерпване на дневния ред 

закрива заседанието на Общински съвет Ябланица  в l6:10 часа. 

 

 

 

 

 

 

 

 

         Румен Гаврилов: /п/ 

         Председател Общински съвет 

 

         Протоколчик: /п/ 

         Цветомира Петрова 

         гл. експ. АИТООС 


